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GÖREVİMİZ 
YENİ VE SİVİL 
ANAYASA

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
TBMM Genel Kurulu 28. Dönem 2. Yasama 
Yılı açılış töreninde önemli açıklamalar 
yaptı. Yeni yasama döneminde, yeni ve sivil 
anayasa vurgusu yapan Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, “Şimdi önümüzde yeni bir 
görev var. Bu da ülkemizi yeni ve sivil 
bir anayasaya kavuşturmaktır. Sözü ve 
teklifi olan herkesi bu çağrıya davet 
ediyoruz...” ifadelerini kullandı. Öte yandan 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, meclis 
çıkışında emekli maaşıyla ilgili “Yılbaşı 
gelmeden bir zam olur mu?” sorusunu ise 
“İnşallah” diyerek yanıtladı.



MARDİN SİVİL TOPLUM 
KURULUŞLARI BULUŞMASI 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ
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İl Sivil Toplum ve 
Halkla İlişkiler 
Başkanlığımız 

tarafından, Mardin 
Sivil Toplum 

Kuruluşları 
Buluşması 
programı 

gerçekleştirildi.



Şişli Crowne Plaza’da 
gerçekleştirilen programa 
Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanımız Vedat Işıkhan, İl 

Başkanımız Osman Nuri Kabaktepe, Sivil 
Toplum ve Halkla İlişkiler’den sorumlu 
İl Başkan Yardımcımız Mehmed Emin 
Özkaya, milletvekillerimiz, Sivil Toplum 
Kuruluşundan temsilciler ve çok sayıda 
davetli katıldı. .

İSTANBUL SAHİPSİZ 
KALDI 

Konuşmasında önümüzdeki seçimlere 
ilişkin açıklama yapan Işıkhan, “Şimdi 
önümüzde 2024 Yerel Seçimleri var. Bir 
Mardinli olarak, hem Mardin’de, hem 
İstanbul’da ve tüm ilçelerde sizin gibi 
yol arkadaşlarımız ile birlikte zafere 
ulaşacağız inşallah. Ben buna yürekten 

inanıyorum. İstanbul son 5 yılda maalesef; 
AK Parti belediyecilik hizmetlerinden 
yararlanamadığı için, çok çekti. Bunu 
en iyi siz burada yaşayan kardeşlerim 

bilir. Bir siyaset düşünün ki, verdiği 
sözlerin hiçbirini yerine getirmedi. Her 
mahallede kreş, çocuklara ücretsiz süt 
dağıtılacaktı hatırlayın. Bunların hepsi 
lafta ve havada kaldı. Artık milletimizin, 
bu siyasetçileri iyi tanıdığını; nasıl bir 
siyasi zihniyete sahip olduklarını çok iyi 
bildiğini zannediyorum. Biz ise, millete 
ne söz verdiysek onu yaptık. Yerine 
getiremeyeceğimiz hiçbir sözü de 
vermedik. Tabi, maalesef İstanbul’un 5 
yılına mal olan bir yol kazası yaşandı. 
Her şey milletimizin takdiridir elbette. 
Aynı kazayı yaşamamak için bir kez 
daha son bir gayretle İstanbul İl 

Başkanımız Osman Nuri Kabaktepe 
başta olmak üzere çalışmalarıyla örnek 
teşkil eden İstanbul teşkilatlarımızla 
çalışmalarımızı sürdüreceğiz” dedi.  
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MARDİNLİLER BİZE  
GÜÇ VERİYOR 
İl Başkanımız Osman Nuri Kabaktepe ise 
programda yaptığı konuşmada şunları 
söyledi; “Mardin’e baktığımızda geniş bir 
kültür görüyoruz, kardeşlik görüyoruz, 
bir arada yaşamanın sevgisini, 
merhametini ve yardımseverliğini 
görüyoruz. İstanbul’da bize bu anlayışla 
büyük bir güç veren tüm Mardinli 
vatandaşlarımıza teşekkür ediyorum.



İl Başkanımız Osman 
Nuri Kabaktepe Beyaz 
TV programında 
gündeme ilişkin 
açıklamalarda 
bulundu. Kabaktepe, 
“İstanbul’da ulaşım 
sistemi çökmüştür. 
Bazı hatlarda büyük 
sorunlar var. Ulaşım 
sistemine daire CHP’li 
İBB’nin hiçbir planı 
yok.”

İl Başkanımız Osman 
Nuri Kabaktepe Beyaz 
TV’de Melissa Bağcı’nın 
moderatörlüğünde 

yayınlanan Akılda Kalsın 
programının bu haftaki konuğu 
oldu. Osman Nuri Kabaktepe 
kendisine yönetilen soruları 
yanıtlarken; gündeme ve 
seçimlere ilişkin de önemli 
açıklamalarda bulundu. 

İşte Kabaktepe’nin satır 
başları;

‘İstanbul’da ulaşım sistemi 
çökmüştür. Bazı hatlarda büyük 
sorunlar var. Ulaşım sistemine 
daire CHP’li İBB’nin hiçbir 
planı yok. 4,5 yıl önce sorunları 
çözerim demek kolay. Ama 
ortada yapılan bir şey yok.’

‘AK Parti döneminden kalan 

projeleri, bizim başlattığımız 
projeleri kendileri yapıyormuş 
gibi göstediler. İmamoğlu’nun 
İstanbul’da bulunma zamanı 
olmadı. Kentin problemleriyle 
Demokrasi değil, Enfokrasi 
şeklinde halka ilişki kuruyorlar.’

İstanbul’un  
sel sorunu

‘İmamoğlu İBB’nin afetle 
mücadele kapasitesini 
düşürmüştür.’

‘İmamoğlu’nun, CHP 
Sultangazi ilçe Başkanı Kemal 
Avseren’e tepki göstermesi 
hakkında]  Ortada bir vaka var. 
Bunun sebebi iç karışıklıktan 
kaynaklanıyor olabilir, herhangi 
bir sebep olabilir...’
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İSTANBUL’DA 
ULAŞIM 
SİSTEMİ 
ÇÖKTÜ

CHP’li İBB 
yönetiminin İGDAŞ’a 
ait araziyi satışa 
çıkarması
‘Seçim gelirken telaşa mı düştünüz? Bu 
parayı başka yerlerde mi kullanacaksınız?’
‘İmamoğlu yalan konuşmayı bilmiyorum 
dedi ama ortada bir yalan var. 
Engellendin mi yoksa tıkır tıkır işliyor mu? 
Kendiyle çelişiyor’
‘2023 seçimlerine ‘Türkiye Yüzyılı’ 
iddiamızla girdik. Cumhurbaşkanımız 
liderliğinde hükümetimiz ve partimiz, 
ülkemizi Türkiye Yüzyılına taşıyacak. 
7 Ekim’de vatandaşlarımızı Ankara’da 
partimizin kongresine bekliyoruz’



YENİDEN İSTANBUL
AK Parti İstanbul İl Başkanlığımızın “Yeniden İstanbul” sloganıyla yerel seçimler için başlatmış olduğu saha 

çalışmaları hız kesmeden devam ediyor. Hem partimizin var olan belediyelerinin daha güçlü oy oranıyla 
kazanılması hem de İstanbul Büyükşehir Belediyesi başta olmak üzere farklı partilerdeki belediyelerin AK 

Partimiz tarafından kazanılması için Yeniden İstanbul diyerek tüm gücümüzle çalışıyoruz. Bu kapsamda İstanbul 
Milletvekillerimiz, İl Başkan Yardımcılarımız ve İl Yönetimimiz, İlçe Başkanlarımız ve İlçe Yönetimlerimiz ve 

komisyonlarımız İstanbul’umuzun tüm ilçelerinde birlikte sahaya inerek her alanda vatandaşlarımızla buluşuyor.
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Çatalca

CÜNEYT YÜKSEL
İstanbul Milletvekilimiz 
Cüneyt Yüksel 
Kestanelik Mahallemizde 
bulunan Jandarma 
Komutanlığını ziyaret 
etti. Vekilimiz Çanakça 
Mahallemizde esnafımız ve 
vatandaşlarımızla buluştu.
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İSMAİL ERDEM
İstanbul Milletvekilimiz İsmail Erdem İlçe Kaymakamımız Erdoğan Turan Ermiş ve 
İlçemizde bulunan Orman İşletme Müdürlüğü, İlçe Müftülüğü, Tapu Müdürlüğü ve Nüfus 
Müdürlüğü’nde vatandaşlarımız ile buluştu.

NİLHAN AYAN
İstanbul Milletvekilimiz 
Nilhan Ayan, ilçemizde 
bulunan Çatalca İlyas Çokay 
Devlet hastanesi Başhekimi 
Şener Beyi ve hastanede 
yatan hastalarımızı ziyaret 
etti. Vekilimiz Gündüz 
Bakım, Rehabilitasyon ve 
Aile Danışma Merkezi’ne 
ve engelli kardeşlerimize 
ziyarette bulundu.
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SEDA GÖREN 
BÖLÜK
İstanbul Milletvekilimiz Seda 
Gören Bölük ile Çatalca 
merkezde Emniyet Müdürlüğü, 
Sivil toplum Kuruluşları, Esnaf 
ve Kefalet Kooperatifi, Ziraat 
odası, Şoförler odası ziyaret 
edildi. Ardından Ferhatpaşa 
Mahallemizde esnaf ziyareti 
yapıldı. Binkılıç Fatih Mahalle 
Başkanımız Salih Yıldırım’a 
geçirdiği rahatsızlıktan dolayı 
geçmiş olsun ziyaretinde 
bulunuldu. Vekilimiz Atatürk 
Mahalle Muhtarımız Nazan 
Kurtan’ı ziyaret edip, 
vatandaşlarımızla buluştu.

OĞUZ ÜÇÜNCÜ
İstanbul Milletvekilimiz Oğuz Üçüncü, Çakıl Mahallemizde taziye ve esnaf ziyaretlerinde bulundu, vatandaşlarımız ile buluştu.



 www.akpartiistanbul.com                 

YENİDEN İSTANBUL 08

YAHYA ÇELİK
İstanbul Milletvekilimiz Yahya Çelik, İhsaniye 
Mahalle Muhtarı Muammer Alpullu’yu ziyaret etti. 
Aydınlar, İhsaniye, Gümüşpınar Mahallelerimizde 
kahvehane ziyaretleri ve esnaf ziyaretlerinde 
vatandaşlarımızla buluştu.

YILDIZ KONAL SÜSLÜ
İstanbul Milletvekilimiz Yıldız Konal 
Süslü, Ferhatpaşa Mahallemizde 
Kiptaş’ta kadın buluşması, esnaf 
ziyaretinde bulundu. Vekilimiz Millet 
Bahçesinde vatandaşlarımızla buluştu.



YÜCEL ARZEN
İstanbul Milletvekilimiz Yücel Arzen Roman kardeşlerimiz, Gençlik ve Spor 
Müdürlüğünde öğrenim gören genç kardeşlerimiz ve ilçe esnafımızı ziyaret 
edip vatandaşlarımız ile buluştu.
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Kadıköy

AZMİ EKİNCİ
İstanbul Milletvekilimiz Azmi Ekinci, 
Söğütlüçeşme Camii’nde kılınan öğle 
namazı sonrası camii cemaati ile hasbihal 
etti. Namaz sonrasında Anıtlar Derneği, 
Hasanpaşa Mahalle Muhtarı Ali Ekşi 
ve Gostivarlılar Derneği’ne ziyarette 
bulundu.
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BEHİYE EKER
İstanbul Milletvekilimiz Behiye Eker, 
Erenköy Ruh ve Sinir Hastalıkları 
Hastanesi’ni ziyaret ederek yetkililerle 
ve doktorlarla görüştü. Vekilimiz 
ardından 19 Mayıs Mahalle Muhtarlığı 
ve Telekom iştiraki olan Assistt 
şirketine ziyarette bulundu.

HULUSİ ŞENTÜRK
İstanbul Milletvekilimiz Hulusi Şentürk, Zihnipaşa 
Camii’nde kılınan öğle namazı sonrası camii 
cemaati ile hasbihal etti. Siyami Ersek Semt 
Polikliniği’ne ve Halk Eğitim Merkezi’ne ziyarette 
bulundu. Vekilimiz İstasyon Caddesi’nde bulunan 
esnaf ve vatandaşlarımız ile selamlaşıp, sohbet etti.
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SERKAN BAYRAM
İstanbul Milletvekilimiz Serkan Bayram, Osmanağa Camii’nde kılınan öğle namazı 
sonrası camii cemaati ile hasbihal etti. Namaz sonrasında Türkiye Görme Engelliler 
Derneği’ne ziyarette bulundu. Vekilimiz Rasimpaşa Mahallesi Rıhtım Caddesi’de 
bulunan esnafımızı ziyaret edip vatandaşlarımızla selamlaştı.

Silivri

CÜNEYT YÜKSEL
İstanbul Milletvekilimiz Cüneyt Yüksel Bu 
hafta Silivri’de Ali Bey Camii’nde cuma 
namazını kılıp Cami cemaati ile hasbihalde 
bulundu. Sonrasında dernek yönetimi, esnaf 
odası, okul, kahvehane ve esnaf ziyaretleri 
ile programını bitirdi.
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ŞENGÜL KARSLI
İstanbul Milletvekilimiz Şengül Karslı 
bu hafta Silivri ilçesinde teşkilat 
mensuplarımızla hane ziyaretleri ve esnaf 
ziyaretlerinde bulundu. Sonrasında vergi 
dairesi ve tapu müdürü ziyaretleri yaptı. 
Vekilimiz LGS hazırlığındaki gençlerle de 
bir araya geldi.

ŞAMİL AYRIM
İstanbul Milletvekilimiz Şamil 
ayrım bu hafta Silivri’de İlçe 
Müftülüğümüzü ve İlçe Milli Eğitim 
Müdürlüğümüzü ziyaret etti. 
Sonrasında Silivrispor Velimeşe 
Spor maç programına katılıp 
taraftarlarla beraber oldu.
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YÜCEL ARZEN 
HACIOĞULLARI
İstanbul Milletvekilimiz Yücel 
Arzen Hacıoğulları bu hafta 
Silivri’de TOKİ Cumhuriyet 
Anadolu Lisesi’ni ziyaret edip 
gençlerle bir araya geldi. 
Sonrasında Silivri Bilim ve 
Sanat Merkezi’nde gençlerle 
hasbihal edip onlara şarkılar 
söyledi.

YILDIZ KONAL 
SÜSLÜ
İstanbul Milletvekilimiz 
Yıldız Konal süslü bu 
hafta Silivri’de Sosyal 
Yardımlaşma Vakfı’nı 
ziyaret etti. Vekilimiz 
esnaf ziyareti, park 
ziyareti, hane ziyareti 
ve ihtiyaç sahibi aile 
ziyaretleri yaparak 
vatandaşlarla bir araya 
geldi.



ADEM YILDIRIM
İstanbul Milletvekilimiz Adem Yıldırım, 
Gülbahar Mahallesinde Osman Sağnak 
Camii’nde cemaatle buluştu. Vekilimiz 
yine Gülbahar Mahallesinde Selim Sırrı 
Tarcan Okulunu ziyaret etti. Sonrasında 
taksi durakları ve esnaf ziyaretlerinde 
bulunarak vatandaşımızı dinledi.
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Şişli

SÜLEYMAN SOYLU
İstanbul Milletvekilimiz Süleyman Soylu ile Kuştepe merkez 
camiinde Cuma namazını eda ederek namaz sonrası 
cemaat ile hasbihal ettik. Feriköy ve Yayla mahallelerinde 
ise hane ziyaretleri gerçekleştirdik.



BÜŞRA PAKER
İstanbul 
Milletvekilimiz 
Büşra Paker ile 
Mahmut Şevket 
Paşa mahallemizde 
hane ziyaretlerinde 
bulunduk. 
Vatandaşlarımızın 
hatırını sorup 
taleplerini dinledik.

DERYA AYAYDIN
İstanbul Milletvekilimiz 
Derya Ayaydın 
ile Darulaceze’de 
ziyaretlerde bulunduk. 
Vekilimiz Ayaydın ile 
Darulaceze sakinlerimize 
hediyeler götürüp hal ve 
hatırları soruldu.
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RABİA İLHAN
İstanbul Milletvekilimiz Rabia ilhan 
ile birlikte İzzetpaşa Mahallemizde 
hanımlar buluşması yaparak hane 
ziyaretlerinde bulunduk.

SEVAN SIVACIOĞLU
İstanbul Milletvekilimiz Sevan 
Sıvacıoğlu ile Bozkurt ve 
Eskişehir mahallelerinde 
esnaf ve hane ziyaretlerinde 
bulunduk. Vekilimiz ile 
Kurtuluş Anadolu Lisesini de 
ziyaret ettik.
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İl Başkanvekilimiz, Siyasi ve Hukuki İşler Başkanımız 
Akın Bayram ve Shib komisyonumuz Yeniden İstanbul 
Programlarımız kapsamında İstanbul Milletvekillerimizle 
birlikte saha çalışmalarına devam ediyor. 

İSTANBUL’UN DÖRT BİR 
YANINDA MİLLETİMİZİN 
SORUNLARI İÇİN ÇÖZÜM 
YOLLARI ARIYORUZ
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Bu hafta Çatalca, Kadıköy, 
Silivri ve Şişli ilçelerimizde 
vatandaşlarımızla buluştuk 
evlerine ve iş yerlerine 

misafir olduk. İstanbul’un dört bir 
yanında milletimizin taleplerini 
dinliyor, sorunları çözmek için çözüm 
yolları arıyor ve geleceğe yönelik 
projeler geliştiriyoruz. Bu azim ve 
kararlılıkla 2024 için Yeniden İstanbul 
diyoruz.

Kadıköy’de Milletvekilimiz Hulusi 
Şentürk ve teşkilat mensuplarımız ile 
Semt Polikliniğini ve Tarihi binasıyla, 
Zihni Paşa Halk Eğitim Merkezini 
ziyaret ettik. Milletvekilimiz Serkan 
Bayram ve teşkilat mensuplarımız 
ile Türkiye Görme Engelliler Derneği 
Genel Başkanımız Fatih Karadayı ve 
yönetimlerini ziyaret ettik.

Silivri’de Milletvekilimiz Cüneyt 
Yüksel ve teşkilat mensuplarımız ile 
Odak Koleji’ni ziyaret ettik.
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Şişli’de Önceki Dönem İç İşleri 
Bakanımız, İstanbul Milletvekilimiz 
Süleyman Soylu ve teşkilat 
mensuplarımız ile Cuma namazı sonrası 
cemaatimizle sohbet ettik, esnafımızla 
buluştuk ve Kuştepe Spor kulübünü 
ziyaret ettik. Milletvekilimiz Büşra Paker 
ve teşkilat mensuplarımızla hanımefendi 
kardeşlerimiz ile istişarelerde bulunduk.

Çatalca’da Milletvekilimiz Seda 
gören Bölük ile Çatalca Ziraat Odası 
Başkanı Seyit Çetin beyi ziyaret ettik. 
Vekilimiz ve Teşkilat mensuplarımız 
ile vatandaşlarımızı ziyaret ettik. 
Milletvekilimiz Cüneyt Yüksel ve 
teşkilat mensuplarımız ile Çanakça’da 
hemşerilerimizle sohbet ettik. Vekilimiz 
ile yapımı devam eden Çanakça 
İlköğretim okulunu ve Kestanelik Millet 
Bahçesini ziyaret ettik.
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2024’TEKİ BÜYÜK ZAFERLER BU  
AK KADROLARIN ESERİ OLACAKTIR

İlçe Siyasi ve Hukuki İşler Başkanlarımız 
ile aylık olağan birim Başkanları 
toplantımızı Beşiktaş ilçemizin ev 
sahipliğinde İl Başkanvekilimiz Akın 
Bayram’ın başkanlığında gerçekleştirdik. 
Toplantıya İl SHİB  komisyonumuz ve İlçe 
SHİB Başkanlarımız katılım sağladılar.

Siyasi gündem değerlendirmesi ile başlayan 
toplantımızda devam etmekte olan Yeniden İstanbul 
programlarımız ele alındı. İl Başkanvekilimiz Akın 
Bayram; “Ülkemizin güçlü yarınları için, 22 yılda 

ülkemize büyük kazanımlar sağlayan, milletin kabul olmuş duası 
liderimiz Recep Erdoğan Tayyip liderliğinde, AK Parti’mizin başarısı 
için çalışmaya üretmeye devam ediyoruz. 2024’teki büyük zaferler 
bu Ak kadroların eseri olacaktır.” İfadelerini kullandı. 
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 İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Önceki Dönem 
Ulaştırma ve Alt Yapı Bakanımız, Trabzon 
Milletvekilimiz Adil Karaismailoglu ile Çekmeköy İlçe 
ve Belediye Başkanlıklarımızı ziyaret etti. Belediye 

Başkanımız Ahmet Poyraz ve İlçe Başkanımız Akın İlhan ile 
görüşen Karaismailoğlu teşkilatımız ile de bir araya geldi.

GENÇLERİMIZİN SAHİP OLDUKLARI 
VİZYON VE HEYECAN 2024 
ZAFERLERİNİN HABERCİSİDİR

ÇEKMEKÖY İLÇE VE BELEDİYE 
BAŞKANLIĞIMIZA ZİYARET

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram, 
İstanbul Milletvekilimiz 
Cüneyt Yüksel ile Beylikdüzü 
İlçe Gençlik Kollarımızın 
düzenlemiş olduğu gençlik 
buluşmasına katıldı.

Programda konuşan İl 
Başkanvekilimiz Akın Bayram; 
“Zaman bendedir ve mekân bana 
emanettir” şuuruyla gençlerimiz, 

uzun mesafe koşusunda bayrağı en ileriye 
taşıyacak olanlardır. Sahip oldukları vizyon 
ve heyecan 2024 zaferlerinin habercisidir.” 
İfadelerini kullandı.



İlçe Seçim İşleri Birim 
Başkanları Toplantımız, İl 
Seçim İşleri Başkanımız Av. 
Muammer Birdal öncülüğünde; 
İl Seçim İşleri Komisyon 
Üyelerimiz ve 39 ilçe Seçim 
İşleri Birim Başkanlarımızın 
katılımıyla İl Başkanlığımızda 
gerçekleştirildi.

İl Seçim İşleri Başkanımız Av. 
Muammer Birdal toplantıda, 
Cumhurbaşkanı ve 28. Dönem 
Milletvekili seçimlerinde partimiz 

adına emek veren başta tüm seçim işleri 
başkanlarımız olmak üzere; sandık kurulu 
üyelerimize, müşahitlerimize, okul-kat 
sorumlularımıza, okul avukatlarımıza, okul 
sorumlularımıza, ilçe seçim kurulu üyelerimiz 
ve temsilcilerimize yerine getirdikleri bu büyük 
vazife dolayısıyla tekrar teşekkür etti. 2024 Yerel 

Seçimlerinin hazırlıklarına şimdiden başlanıldığını 
da ifade etti. Geride bıraktığımız seçim zaferinde 
olduğu gibi bu seçimlerde de yine tekrar aynı 
heyecanla hazırlandıklarını da ekledi.

Bunun yanı sıra, İl Seçim İşleri Başkanımız Av. 

Muammer Birdal; “Sandıklarda milletin iradesine 
aykırı, taraflı ve yasal olmayan iş ve işlemlerin 
yapılmasına müsaade etmediklerini, sandıklara 
sahip çıktıklarını, asla ve asla bir oyumuzun 
dahi zayi olmadığını belirtti. Seçimin sandıkta 
kazanıldığı idrakiyle ilk günden beri hiç durmadan 
çalıştık. Allah’a çok şükür ki son noktamız olan 
harman noktasından da alnımızın akı ve büyük bir 
zaferle çıkabilmek bizlere nasip oldu.” ifadelerinde 
bulundu. 

Toplantının kapanış kısmında ise İl Seçim İşleri 
Başkanımız Av. Muammer Birdal, gündemle ilgili 
olarak Seçim İşleri Komisyon üyelerine ve İlçe 
Seçim İşleri Başkanlarına söz vererek, görüş ve 
önerilerini dinledi. Dilek ve temennilerin ardından 
gerçekleşen fotoğraf çekimi sonrasında sona eren 
toplantıya iştirakları sebebiyle tüm katılımcılara 
teşekkür edildi.
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İLÇE SEÇİM İŞLERİ BİRİM BAŞKANLARI 
TOPLANTISI İL BAŞKANLIĞIMIZDA 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ
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OKUL SORUMLULARIMIZLA 
BULUŞTUK!

Seçimlerde okullarımızda görev yapan Okul 
Sorumlularımızla, İl Seçim İşleri Başkanımız  
Av. Muammer Birdal öncülüğünde buluşuyoruz.



Bu hafta 
Güngören, 
Çatalca, Silivri, 
Kadıköy ve 

Tuzla ilçelerimizde 
gerçekleştirilen programa 
İl Seçim İşleri Başkanımız 
Av. Muammer Birdal ve 
seçim günü oy kullanılan 
okullarda görev yapan 
okul sorumlularımız katılım 

sağladılar. Cumhurbaşkanı 
ve 28. Dönem Milletvekili 
seçimlerinde partimiz 
adına emek veren okul 
sorumlularımıza yerine 
getirdikleri bu büyük vazife 
dolayısıyla teşekkür ettik. 

İl Seçim İşleri Başkanımız 
Av. Muammer Birdal; 
sandıklarda milletin 
iradesine aykırı, taraflı 
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ve yasal olmayan iş ve 
işlemlerin yapılmasına 
müsaade etmediklerini, 
sandıklara sahip 
çıktıklarını, asla ve asla 
bir oyumuzun dahi 
zayi olmadığını belirtti. 
“Seçimin sandıkta 
kazanıldığı idrakiyle 
ilk günden beri hiç 
durmadan çalıştık. 
Allah’a çok şükür ki son 
noktamız olan harman 
noktasından da alnımızın 
akı ve büyük bir zaferle 
çıkabilmek bizlere nasip 

oldu.” ifadelerinde 
bulundu. 

Programların kapanış 
kısmında ise İl Seçim 
İşleri Başkanımız Av. 
Muammer Birdal, 
okul sorumlularımıza 
söz vererek, görüş ve 
önerilerini dinledi. Dilek 
ve temennilerin ardından 
gerçekleşen fotoğraf 
çekimi sonrasında 
sona eren programa 
iştirakları sebebiyle tüm 
katılımcılara teşekkür 
edildi.
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VATANDAŞLARIMIZIN 
KANDİLİNİ KUTLADIK

İl Sosyal Politikalar Başkanlığımızın 
koordinesinde ilçelerimizde Mevlid 
Kandili münasebetiyle eş zamanlı 
hane ziyaretleri yapıldı.



İlçe Başkanlarımızın, İlçe Sosyal Politikalar 
Başkanlarımızın ve İlçe Sosyal Politikalar 
Komisyonu üyelerimizin katılımlarıyla gerçekleşen 
ziyaretlerde başta engelli, yaşlı, hasta, şehit yakını, 
gazi ve yetim-öksüz vatandaşlarımız olmak üzere 

kandilleri kutlandı. Yüzlerce haneye yapılan ziyaretlerde 
vatandaşlarımızın talep ve sıkıntıları kayıt altına alındı.
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ÜSKÜDAR VE TUZLA 
İLÇELERİMİZDE 
SÜNNET ŞÖLENLERİ

İl Sosyal Politikalar Başkanlığımız 
tarafından başlatılan 2. Kirvem AK 
Parti Sünnet çalışması kapsamında 
Üsküdar ve Tuzla İlçe Sosyal Politikalar 
Başkanlıklarımız tarafından sünnet şöleni 
programları düzenlendi.



Üsküdar ilçemizin Sünnet şöleni 
programına İlçe Başkanımız 
Erdem Demir, İlçe Sosyal 
Politikalar Başkanımız Kemal 

Özer, İlçe Sosyal Politikalar Komisyonu 
üyelerimiz ve teşkilat mensuplarımız katılım 
sağladılar.

Uskudar Belediyesi Valide Sultan 
Gemisi’nde gerçekleşen programda sünnet 

olan çocuklarımız ve aileleri boğaz turu 
eşliğinde neşeli anlar yaşadılar.

Tuzla ilçemizin düzenlediği programa 
Tuzla Belediye Başkanımız Şadi Yazıcı, Tuzla 
İlçe Başkanımız Talha Tayfur, Tuzla İlçe Sosyal 
Politikalar Başkanımız Burhan Günerhan ve 
teşkilat mensuplarımız katılım sağladılar. 
Mutluluklarına sahne olunan programda 
çocuklarımıza çeşitli hediyeler verildi.
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İl Başkan Yardımcımız 
Mehmet Fatih Serdar’ın 
riyasetinde İl Sosyal 
Politikalar Komisyonu 
toplantısı il başkanlığımızda 
gerçekleştirildi.

Toplantıda önümüzdeki süreçte 
yapılması planlanan çalışmalar 
ile ilgili  bölge ve komisyon 
başkanlarımızla istişareler 

yapıldı. Ekim ayı çalışmaları başta olmak üzere 
tüm komisyonlarımızın çalışmaları ele alındı.

İL SOSYAL POLİTİKALAR 
KOMİSYONU TOPLANTISI
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İl Sosyal Politikalar Başkanlığı Şehit ve 
Gazi Komisyonumuz tarafından 19 Eylül 
Gaziler Günü vesileyle organize edilen hane 
ziyaretleri çalışmasında gazilerimiz ve aileleri 

ile bir araya gelindi.
Teşkilat mensuplarımız Kahraman Gazilerimiz ve 

aileleri ile samimi sohbetlerde bulundular.

 ŞEHİDİMİZİN BABASINA ZİYARET
İl Şehit ve Gazi Komisyonu Başkanımız Selman 

Enes Yücel, İl Şehit ve Gazi Komisyonu üyemiz Aydın 
Deniz ve Bayrampaşa İlçe Komisyon Başkanımız 
Murat Gültomruk ameliyat olan 15 Temmuz Şehidimiz 
Ümit Yolcu’nun babası Sadık Yolcu’yu tedavi gördüğü 
hastanede ziyaret ettiler.  Aziz Şehidimizin kıymetli 
babasına geçmiş olsun dileklerini ilettiler. Hastane 
yetkililerinden sağlık durumu hakkında bilgi aldılar.

GAZİLERİMİZE 
ZİYARETLER
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ÇINARLARIMIZA 
ZİYARETLER

İl Sosyal Politikalar Başkanlığı Yaşlılar Koordinasyon 
Merkezimizin koordinesinde ilçelerimizde bulunan kıymetli 
büyüklerimize ziyaretler gerçekleştirildi.



İlçe Sosyal Politikalar Başkanlarımız, 
İlçe Yaşlılar Koordinasyon Merkezi 
Başkanlarımız ve İlçe YKM 
üyelerimizin katılımlarıyla yapılan 

ziyaretlerde değerli büyüklerimiz ile samimi 
sohbetlerde bulunuldu. Ziyaretlerde hayır 
duaları alınarak, Eski Türkiye’yi en iyi bilen 
çınarlarımızın talep ve görüşleri ilgili kurumlar 
ile paylaşılmaktadır. 

İl Yaşlılar Koordinasyon Merkezimizin 
koordinesinde kıymetli büyüklerimize hane 
ziyaretleri Ekim ayının ilk haftasının sonuna 
kadar devam edecek.
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ÇAMLICA 
KULESİ’Nİ 
ATAŞEHİR 
İLÇEMİZLE 
GEZDİK

İl Çevre Şehir ve Kültür Birim 
Başkanlığımız çeşitli etkinlik ve 
gezilerde ilçe teşkilatlarımızı 
buluşturmaya devam ediyor. Bu 

kapsamda Ataşehir İlçe teşkilatımız ile 
Çamlıca Kulesi’ne bir gezi düzenlendi. 
Gezide Çamlıca Kulesi’nin özellikleri 
hakkında teşkilatımıza bilgi verildi.
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ERDOĞAN’DAN ÇAĞRI: 
ERMENİSTAN KENDİSİNE 
UZATILAN BARIŞ ELİNİ TUTMALI!
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan ve Azerbaycan Cumhurbaşkanı 
İlham Aliyev ikili görüşme gerçekleştirdi ve Iğdır-Nahçıvan Doğalgaz Boru 
Hattı’nın temeli atıldı. Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Karabağ operasyonu 
başarısı iftihar meselesidir. Ermenistan’ın kendisine uzatılan barış elini 
tutmasını ve artık samimi adımlar atmasını bekliyoruz” çağrısında bulundu.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Iğdır-Nahçıvan Doğal 
Gaz Boru Hattı Temel Atma Töreni’nin ardından 
Azerbaycan Cumhurbaşkanı Aliyev ile düzenlediği 
basın toplantısında, Azerbaycan ordusunun kısa 

sürede anti-terör operasyonunu başarıyla tamamlamasından 
iftihar duyduğunu belirtti.

Ermenistan’ın kendisine uzatılan barış elini tutmasını 
beklediğini belirten Erdoğan, şu ifadeleri kullandı:

“Son günlerde bölgemizde kritik gelişmeler yaşandı. 
Azerbaycan, İkinci Karabağ Savaşı’nın ardından geçen 3 yıla 
yakın süre boyunca defaatle dile getirdiği meşru ve haklı 
endişelerine gereken karşılığı maalesef bulamadı. Neticede kendi 
egemen topraklarında bir anti-terör operasyonu gerçekleştirmek 

durumunda kaldı. Operasyonun son derece kısa bir süre içinde, 
sivillerin haklarına azami hassasiyet gösterilerek başarıyla 
tamamlanması bizler için iftihar vesilesi olmuştur. Operasyon 
sırasında şehit olan kardeşlerimize Allah’tan rahmet, yakınlarına 
başsağlığı diliyorum. Yaralılarımıza acil şifalar temenni ediyorum. 
Muzaffer Azerbaycan ordusunu, gerek tarihi başarısı gerekse 
sivillere yönelik sergilediği insani tavrı dolayısıyla canıgönülden 
tebrik ediyorum. Azerbaycanlı kardeşlerimiz, Türk milletinin 
adalet ve merhametini bir kez daha tüm dünyaya göstermişlerdir. 
Son zaferle birlikte bölgede kapsamlı bir normalleşme için 
yeni fırsat pencereleri açılmıştır. Bu fırsatın değerlendirilmesi 
gerektiğine inanıyorum. Ermenistan’ın kendisine uzatılan barış 
elini tutmasını ve artık samimi adımlar atmasını bekliyoruz. Her 
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zaman vurguladığım gibi barışın kaybedeni 
olmaz. Bölgemizde barış, huzur ve refahın tesisi, 
halklarımıza olan borcumuzdur. Biz bu borcu 
ifa etmek noktasında kararlıyız, samimiyiz. 
Temennimiz, muhataplarımızın da aynı samimiyeti 
göstermesidir.”

“BU PROJE, ENERJİ 
ORTAKLIĞIMIZI 
DERİNLEŞTİRECEK”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Iğdır-Nahçıvan 
Doğal Gaz Boru Hattı projesinin, Türkiye ve 
Azerbaycan arasındaki enerji alanındaki ortaklığı 
derinleştireceğini belirterek, “Nahçıvan, tarih 
boyunca taşıdığı stratejik önemle Azerbaycan 
ile ilişkilerimizde özel bir yere sahiptir. Nahçıvan 
bugün de ekonomi, ulaştırma ve enerji hatları 
açısından büyük bir potansiyel barındırıyor. 
Bölgesel ulaştırma hatlarının tesisiyle birlikte 
bu potansiyeli tam manasıyla hayata geçirme 
imkanına kavuşacağız. Hazar Geçişli Doğu-
Batı Orta Koridor’un önemi, koronavirüs salgını 
ve bölgemizde yaşanan savaşlar neticesinde 
çok daha iyi anlaşılmıştır. Bu vesileyle biraz 
önce temelini attığımız Iğdır-Nahçıvan Doğal 
Gaz Boru Hattı projesi, Azerbaycan ile enerji 
alanındaki ortaklığımızı daha da derinleştireceği 
gibi Avrupa’nın enerji arz güvenliğine de katkı 
sağlayacaktır. Kars-Nahçıvan Demiryolu Projesi’nin 
yanı sıra toplu konut ve elektrik enerjisiyle ilgili 
anlaşmalar az önce imzalandı. Böylece ulaştırma, 
lojistik ve enerji alanlarındaki ilişkilerimizi 
geliştirme irademizi tekrar ortaya koyduk” dedi.

“İLİŞKİLERİMİZ, EŞİ BENZERİ 
BULUNMAYAN MÜSTESNA 
BİR KONUMDA”

Erdoğan, Türkiye ve Azerbaycan arasındaki 
ilişkilerin, eşi benzeri bulunmayan bir konumda 
olduğunun altını çizerek, “2008 yılındaki son 

ziyaretimden bu yana Nahçıvan’ın kaydettiği 
gelişmeyi gururla müşahede ettim. Nahçıvan’ın 
bugün geldiği noktada büyük payı olan 
Azerbaycan’ın Umummilli Lideri Haydar Aliyev’i 
doğumunun 100’üncü yılında bir kez daha 
rahmetle yad ediyorum. Türkiye ve Azerbaycan 
ilişkileri, dünyada eşi benzeri bulunmayan 
müstesna bir konumdadır. Tek millet iki devlet 
şiarı çerçevesinde ilişkilerimizi ve iş birliğimizi 
her alanda güçlendirmek üzere çalışmalarımızı 
sürdürüyoruz. İlham kardeşim ile imzaladığımız 
Şuşa Beyannamesi ilişkilerimizi müttefiklik 
seviyesine yükselten bir dönüm noktasıdır” 
ifadelerini kullandı.

“AZERBAYCANLI 
KARDEŞLERİMİZİN 
SAMİMİYETİNİ 
UNUTMAYACAĞIZ”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 6 Şubat 
Kahramanmaraş depremlerinin ardından 
Azerbaycan halkının gösterdiği desteğe de 
değinerek, “Azerbaycanlı kardeşlerimize 6 
Şubat depremlerinin yaralarının sarılmasına 
verdikleri güçlü destek için bir kez daha şahsım, 

milletim adına teşekkür ediyorum. Varını yoğunu 
otomobilinin üzerine yükleyip, milletimize 
yardım etmek için yola koyulan gardaşlarımızın 
samimiyetini hiçbir zaman unutmayacağız. 
Basın toplantımızın ardından modernizasyonunu 
gerçekleştirdiğimiz askeri bakım ve onarım 
fabrikasının açılışını yapacağız. Bu proje de 
savunma sanayi iş birliğimize ciddi katkılar 

TÜRKİYE İLE AZERBAYCAN 
ARASINDA ANLAŞMALAR 
İMZALANDI
Törende Cumhurbaşkanımız Erdoğan 
ile Azerbaycan Cumhurbaşkanı Aliyev, 
“Türkiye Cumhuriyeti ve Azerbaycan 
Cumhuriyeti Arasında Kars-Nahçıvan 
Demiryolu Projesi’ne İlişkin Niyet 
Protokolü”nü imzaladı.
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanı Mehmet Özhaseki ile 
Azerbaycan Şehir Planlama ve Mimari 
Devlet Komitesi Başkanı Anar Guliyev, 
“Türkiye Cumhuriyeti Hükümeti ile 
Azerbaycan Cumhuriyeti Hükümeti 
Arasında Türkiye Cumhuriyeti’nin 
Kahramanmaraş İlinde Konut Binaları, 
İlkokul, Anaokulu, Kültür Merkezi 
İnşaatına İlişkin İşbirliği Anlaşması”na 
imza koydu.
Türkiye Cumhuriyeti Enerji ve Tabii 
Kaynaklar Bakanlığı ile Azerbaycan 
Cumhuriyeti Enerji Bakanlığı arasında iş 
birliğini içeren anlaşma, Enerji ve Tabii 
Kaynaklar Bakanı Alparslan Bayraktar 
ve Azerbaycan Enerji Bakanı Perviz 
Şahbazov tarafından imzalandı.
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BM’DEKİ AÇIKLAMALAR KARDEŞLİĞİMİZİN BİR İFADESİ
Azerbaycan’ın Karabağ’daki Ermeni güçlere karşı başlattığı terörle mücadele operasyonu sırasında Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan’ın BM Genel Kurulu’na katıldığını belirten Aliyev, “Orada dünyanın en yüksek kürsüsünden Azerbaycan devletinin çıkarlarını ifade 
eden açıklamalar yaptınız, adil açıklamalar yaptınız, uluslararası hukuka dayalı açıklamalar yaptınız, ‘Karabağ Azerbaycan’ın toprağıdır’ 
dediniz. Bu hem gerçektir hem de uluslararası hukuka tamamen uygun bir açıklamaydı. Bu açıklamalar kardeşliğimizin bir ifadesidir” dedi.
Azerbaycan ve Türkiye’nin gerçekleştirdiği bütün tarihi projelerin iki ülkenin birbirine bağlı ve yakın olduğunu gösterdiğini vurgulayan 
Aliyev, “Birbirimize destek olarak bölgesel sorunları da doğru yöne yönlendiriyoruz. Yani ortak çıkarlarımız bölgede barış, uyum ve 
huzurun olması yönündedir. Savaş olmasın, ülkelerin toprak bütünlüğü sağlansın ve sizin İkinci Karabağ Savaşı sırasında, öncesinde ve 
sonrasında Azerbaycan’a verdiğiniz destek bu hedefe ulaşmada önemli bir faktördür” ifadelerini kullandı.

sunacaktır” diye konuştu.
 Basın toplantısında ilk sözü alan Aliyev, 

Erdoğan’ın Nahçıvan’ı ikinci kez ziyaret ettiğini 
belirterek, “Ziyarette imzalanan belgeler 
Türkiye-Azerbaycan ilişkilerinin geliştirilmesine 
hizmet edecek. Iğdır-Nahçıvan doğalgaz boru 
hattının inşası kardeşlik ilişkilerimizin tarihinde 
önemli bir olaydır ve ilişkilerimize yeni bir ivme 
kazandıracaktır. Nahçıvan’ın enerji güvenliği 
büyük ölçüde sağlanacak” ifadelerini kullandı.

Üç gün sonra, Türk ve Azerbaycanlı 
yetkililerin ve uluslararası kuruluşların katılımıyla 
Nahçıvan’da Türkiye-Azerbaycan 3. Enerji 
Forumu düzenleneceğini vurgulayan Aliyev, “Bu 
forumun sonuçlarının başarılı olacağına eminim. 
Nahçıvan’da gaz ve petrol olmasa da güneş var. 
Nahçıvan’da güneş enerjisi santrallerinin inşası 
konusunda büyük planlarımız var. Bu planlar 
gerçekleşirse Nahçıvan, ‘yeşil enerji’ bölgesi haline 
gelebilir” diye konuştu.

“HAKLI OLARAK GURUR 
DUYUYORUZ”

Karabağ’daki Ermeni güçlerin teslim olarak 
Azerbaycan’ın şartlarını kabul ettiğini ifade 
eden Aliyev, “Karabağ’daki Ermenilere gıda 
ürünleri ve ilaçlar da dahil olmak üzere insani 
yardım gönderildi. Karabağ’daki Ermeniler 
de Azerbaycan vatandaşıdır. İkinci Karabağ 
Savaşı ve beş gün önceki operasyon ile birlikte 
Karabağ’daki egemenliği tamamen yeniden tesis 
ettik. Bu olaylardan haklı olarak gurur duyuyoruz” 
dedi.

Şuşa Beyannamesi ile Türkiye ve Azerbaycan 
arasındaki ilişkilerin yeni bir seviyeye yükseldiğini 

belirten Aliyev, “Türkiye ile ilişkilerimizde her 
yönden en hareketli dönemini yaşıyoruz” 
ifadelerini kullandı.

Bakü-Tiflis-Kars demiryolunun kapasitesinin 
genişletilmesi konusunda görüş alışverişinde 
bulunduklarını ifade eden Aliyev, “Önümüzdeki 

aylarda bu hattın kapasitesinin 1 milyon tondan 5 
milyon tona çıkarılacağını bildirdim. Azerbaycan’ı 
Nahçıvan’a ve Türkiye’ye bağlayan demiryolunun 
inşaatı da başarıyla sürüyor. Azerbaycan 
topraklarındaki çalışmaların büyük olasılıkla 
gelecek yılın sonuna kadar tamamlanacak” dedi.
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, Azerbaycan lideri İlham Aliyev’in daveti üzerine Nahçıvan’a 
gitmiş ve iki lider burada kritik bir görüşme gerçekleştirmişti. Cumhurbaşkanımız Erdoğan, yurda dönüşte 
uçakta gazetecilerin sorularını yanıtladı. Zengezur Koridoru’nun Türkiye’nin Azerbaycan ile doğrudan 
bağlantısını sağlayacağını söyleyen Erdoğan, “Kara ve demiryolu hatları ile Nahçıvan ve Azerbaycan’ın 
diğer bölgeleri ile doğrudan bağlantı kurmamız ilişkilerimizi daha güçlü hale getirecek. Bu nedenle bir 
an önce bu koridorun açılması için elimizden gelen gayreti göstereceğiz. Türkiye ve Azerbaycan için çok 
önemli bu koridorun hayata geçmesi stratejik bir konudur ve muhakkak tamamlanmalıdır.” dedi. 

ERDOĞAN’DAN ZENGEZUR KORİDORU MESAJI:  
STRATEJİK BİR KONU VE 
MUHAKKAK TAMAMLANMALI
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Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan ve Azerbaycan 
Cumhurbaşkanı İlham Aliyev, 
Nahçıvan’da tüm dünyanın 

yakından takip ettiği bir görüşme 
gerçekleştirdi. Liderler, ikili görüşmenin 
ardından Iğdır-Nahçıvan Doğalgaz Boru 
Hattı’nın temelini attı. Erdoğan, düzenlenen 
basın toplantısında “Karabağ operasyonu 
başarısı iftihar meselesidir. Ermenistan’ın 
kendisine uzatılan barış elini tutmasını ve 
artık samimi adımlar atmasını bekliyoruz” 
sözleriyle Ermenistan’a çağrıda bulunmuştu.

Nahçıvan’ı ziyaret eden Erdoğan, yurda 
dönüşte uçakta gazetecilerin sorularını 
yanıtladı. Erdoğan’ın gündeme ilişkin 
değerlendirmeleri şu şekilde oldu:

Sizleri en kalbi duygularla selamlıyorum. 
Haziran ayındaki Bakü ziyaretimizin 
ardından bugün de Türk dünyasına açılan 
kapımız Nahçıvan’daydık. Azerbaycan 
Cumhurbaşkanı Sayın İlham Aliyev 
kardeşimle Iğdır-Nahçıvan Doğalgaz Boru 
Hattı’nın temelini attık. Toplam 80 bin 150 
metrelik hattın günlük 2 milyon metreküp 
taşıma kapasitesine ulaşmasını hedefliyoruz. 
Projeyle Nahçıvanlı kardeşlerimizin doğal 
gaz ihtiyacının tamamı karşılanıyor. Bugün 
ayrıca Nahçıvan Onarım Üretim Askeri 
Kompleksi’nin açılışını gerçekleştirdik. 
Güncel gelişmeler savunma sanayinde yerli 
ve milli kabiliyetlerin ehemmiyetini bir kez 
daha gösterdi. Bu kompleksin Azerbaycan 
ve Nahçıvan’ın savunma kabiliyetine önemli 
katkı yapacağına inanıyorum. Enerji, ulaşım 
ve toplu konut alanlarında imzalanan üç 
anlaşmayla Nahçıvan ziyaretimiz adeta 
taçlanmış oldu.

Yeni projelerle Azerbaycan’la iş birliğimizi 
her seferinde bir adım daha öteye taşımanın 
bahtiyarlığı içindeyiz. Kardeşim Sayın İlham 
Aliyev ile yaptığımız görüşmede ikili ve 
bölgesel birçok hususu ele alma fırsatımız 
oldu. Karabağ’daki son durum üzerinde 
özellikle durduk ve Azerbaycan’ın haklı 
davasında güçlü desteğimizi tekrarladık. Can 
Azerbaycan’ımızı, antiterör operasyonunda 
elde ettiği tarihi başarıdan dolayı bir 
kez daha tebrik ediyorum. Şehitlerimize 
Allah’tan rahmet, yaralılarımıza acil şifalar 
diliyorum. Azerbaycan ordusu teröristlere 
karşı tavizsiz, sivillere ise son derece 
merhametli davranmıştır. 30 yıl önce 
Karabağ’ın işgali sırasında yaşananlar 
ile işgal edilmiş toprakların kurtarılması 
sonrasında yaşananlar arasındaki büyük fark 
şimdiden hafızalara kazınmıştır. Sivillerin 
ihtiyaç duyduğu tüm malzemeler, ciddi 
manada tırlar dolusu gıda ürünleri bölgeye 

ulaştırılıyor. Azerbaycanlı kardeşlerimizi 
harekat sonrasında sivillere yönelik 
sergiledikleri bu insani ve vicdani tutum 
dolayısıyla ayrıca kutluyorum. Türkiye olarak 
tüm süreçlerde Azerbaycan’ın yanında yer 
aldık. Desteğimizi, geçtiğimiz hafta BM 
Genel Kurulu’ndaki hitabımda güçlü bir 
şekilde vurguladım. Harekat neticesinde 
Azerbaycan’ın Karabağ’ın tamamındaki 
egemenliği perçinlenmiş oldu. Çok daha 
önemlisi 44 günlük vatan savunmasının 
ardından bölgede kalıcı barış ve istikrarın 
tesisi yolunda yeni bir fırsat penceresi açıldı. 

Bu imkanın değerlendirilmesi gerektiğine 
dair görüşümüz herkesin malumudur. 
Ermenistan’ın süreci uzatmak yerine artık 
güçlü bir irade sergilemesini bekliyoruz. Bu 
beklentimizi 11 Eylül’de telefonla görüştüğüm 
Ermenistan Başbakanı Sayın Nikol 
Paşinyan’a da ifade ettim. Azerbaycan’ın 
toprak bütünlüğüne, egemenliğine ve 
komşuluk hukukuna riayet edildiği takdirde 
çözülemeyecek hiçbir sorun görmüyoruz. 
Azerbaycan-Ermenistan sürecinde ilerleme 
sağlanması, bölgesel normalleşmeye 
de büyük ivme kazandıracaktır. Güney 

“ERMENİSTAN, HOCALI’NIN BEDELİNİ ÖDÜYOR, ÖDEYEEK”
Hocalı, Karabağ işgalinin sembol şehirlerinden biri. 1992 yılında burada yaşanan katliam hala hafızalarda, acısı 
yüreklerde. Hocalı Katliamı’na tanık olup sonrasında binlerce Azerbaycanlı gibi topraklarından koparılmak 
zorunda bırakılan kız çocuğunun görüntüsü vardı kayıtlara yansıyan. Sembol görüntülerden biriydi. ‘Ermeniler 
bizi kovdu’ diye anlatıyordu. O zaman 9 yaşında olan bu kızı TRT Haber olarak 31 yıl sonra bulduk. Bize hem 
o dönemde yaşananları hem de Hocalı özlemini ifade etti. Bizim için de çok anlamlı özel bir haber oldu. 
Hocalı’da artık Azerbaycan bayrağı dalgalanıyor. Hocalı’yı özlemle bekleyenler için tekrar evlerine dönme yolu 
açıldı. Bu gelişmenin sizde oluşturduğu hissiyatı paylaşmanız mümkün mü efendim?
En az o yavrumuz kadar biz de o süreci yaşadık. O katliamın açtığı yaralar var. Tabii o 
katliamı yaşayanlar için de bizler için de Hocalı Katliamı unutulmaz. Hocalı katliamının 
şu anda Ermenistan bedelini ödüyor ve ödeyecek. Çünkü 1 milyon Azeri Hocalı’dan ve 
diğer şehirlerden adeta hicret etti. Nereye? Azerbaycan’a. Şimdi ondan 10 yıllar sonra 
Azerbaycan bu katliamın hesabını sordu. Çok çok farklı bir şekilde sordu ve topraklarını 
geri aldı. Malum, Amerika, Rusya, Fransa, Minsk Üçlüsü denilen bu ülkeler, yıllarca 
Azerbaycan’ın bu hakkını tanımadılar. Sonunda Azerbaycan kendi göbeğini kendi kesti 
ve işi bitirdi. Şimdi Hocalı’da artık kim var? Hocalı’nın gerçek sahipleri… Tüm şehitlere 
Allah’tan rahmet diliyoruz. Azerbaycan ordusu Hocalı’ya kaos, kan ve ölüm değil, huzur 
ve barış getirmek için girdi. Yıllar önce oraya Ermeni çetelerin girdiği gibi girmedi. 
İnsanları katletmek için girmedi. Hocalı’ya hak ettiği barışı ve huzuru sağlamak için girdi. 
Kendi öz toprağına ardındaki zaferlerin müjdesiyle girdi. Artık Hocalı için de Karabağ için 
de Azerbaycan egemenliği altında kalıcı barış ve huzurun vakti gelmiştir. Ermenistan’a 
düşen de bu huzurun tesisi ve muhafazası için barışın yanında durmaktır.
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TURAN YOLU PROJESİ: 
TEMENNİMİZ BURAYI BARIŞ 
KORİDOLU HALİNE GETİRMEK
Efendim Nahçıvan ziyaretiniz aslında bölgede 
tasarrufu olan bütün aktörlere de bir mesaj 
içeriyordu diyebiliriz. Karabağ’da operasyonun 
son bulduğu, Turan Yolu Projesi’nin yüksek sesle 
dillendirildiği bir dönemde gerçekleştirdiniz bu 
ziyareti. Karabağ Zaferinin ardından 3 yıldır 
beklenen işler vardı, bu ziyaretiniz sonrası onların 
önü açılıp daha da hızlanması beklenebilir mi? 
Nahçıvan ziyaretinizin ardından koridorların 
açılması ile ilgili çok ciddi beklentiler var.
Bizim temennimiz buraları barış koridoru 
haline getirerek açmaktır. Hala bir savaşın 
egemen olduğu bir koridoru düşünmek 
mümkün değil. Çünkü gerek Zengezur 
gerek Laçin koridorlarını eğer barış koridoru 
olarak düşüneceksek kavga gürültü olmadan 
bu işi çözmemiz gerekiyor. Hele hele 
bunlar raylı sistem olduğunu düşünürsek, 
Türkiye’den gelen tren Nahçıvan’dan, 
Ermenistan’dan geçerek Azerbaycan’a 
gidecek. Ermenistan’dan geçme konusuna 
gelince. Ermenistan bu işin önünü açmazsa 
nereden geçecek? İran’dan geçecek. İran 
şu anda buna olumlu bakıyor, olumlu 
baktığı için de İran’dan artık Azerbaycan’a 
geçiş imkanı olabilecek. Diğer taraftan 
bu ziyaretimiz Türkiye-Azerbaycan 
kardeşliğinin, iki devlet tek millet ruhunun 
bir kez daha bütün dünyaya ilanıdır. 
Bunu Birleşmiş Milletler kürsüsünde nasıl 
haykırmışsak, Can Azerbaycan’ın öz toprağı 
Şuşa’da nasıl duyurmuşsak, her yerde 
gerek sözlerimizle gerek uygulamalarımızla 
gösterdik, gösteririz. Bizler iki devletiz ancak 
kaderi de ülküsü de bir milletiz. İki ülke 
arasındaki ilişkilerin düzeyi olabilecek en 
yüksek seviyeye ulaşacaktır. Yeni adımlarla 
kardeşliğimizi pekiştirmekte kararlıyız. 
Enerjiden savunma sanayiine, ticaret 
hatlarından bölgesel iş birliklerine kadar 
her alanda atılacak adımlar aşama aşama 
hayata geçirilecektir. İki ülkenin potansiyelleri 
birlikte kazanma ilkesiyle atılacak bu 
adımlarla çok yüksek seviyelere ulaşacaktır. 
TANAP’ın kapasitesinin genişletilmesi ve 
Hazar’dan daha fazla doğal gazın Türkiye ve 
Avrupa’ya akması bu adımlardan biridir. Bu 
hem iki ülke çıkarlarına hizmet edecek hem 
de Avrupa’nın enerji güvenliğine de katkıda 
bulunacaktır.
Ulaştırma alanında, turizm alanında benzer 
adımlar atarak ortak çıkarlar temelinde ve 
bütüncül bir bakış açısıyla projeler ortaya 
koymaya devam edeceğiz.
 

Kafkasya’da istikrar, barış ve refahın tesis 
edilmesi için Azerbaycan’la birlikte çalışmayı 
sürdüreceğiz. Ziyaretimizin, sadece ikili 
ilişkilerimiz değil tüm bölgemiz için hayırlara 
vesile olmasını temenni ediyorum. Şahsıma 
ve heyetime gösterilen hüsnü kabulden 
dolayı kardeşim Azerbaycan Cumhurbaşkanı 
İlham Aliyev’e bir kez daha teşekkür 
ediyorum.

“MENENDEZ’İN DEVREDEN 
ÇIKMASI BİZE AVANTAJ 
SAĞLIYOR”
ABD’den ülkemize F-16 satışı ve modernizasyonunun önündeki en büyük 
engellerden biri ABD’li Senatör Bob Menendez, hakkında hazırlanan 
yolsuzluk iddianamesinden sonra geçici olarak görevini bırakmak zorunda 
kaldı. Beyaz Saray’dan gerek F-16 satışının Senato’ya sunulması, gerekse 
modernizasyonun onaylanmasıyla ilgili bir hareket bekliyor musunuz?

Bizim, F-16’larla ilgili bu konuda en önemli 
sıkıntılarımızdan biri de ABD’li senatör Bob 
Menendez’in ülkemiz aleyhine faaliyetleriydi. 
Dolayısıyla, Dışişleri Bakanımız Hakan Fidan 

şu anda bu süreci yakından takip edecek. 
Zaten ABD Dışişleri Bakanı Antony Blinken 
ile Dışişleri Bakanımız Hakan Fidan üç-
dört gün önce Amerika’da görüştüler. Bu 
görüşmeler hala devam ediyor. Ama şimdi 
bu durumu fırsata dönüştürüp kendisiyle 
tekrar görüşmekte fayda var. Bu sayede 
F-16 ile ilgili süreci de belki hızlandırma 
fırsatımız da olabilir. Sadece F-16 değil, 
diğer bütün konularda Menendez ve onun 
zihniyetindekiler bize karşı engelleyici 
faaliyet yürütüyor. Menendez’in devreden 
çıkması bize avantaj sağlıyor ancak F-16 
meselesi sadece Menendez’e bağlı bir 
konu değil. Yönetilmesi gereken alanları 
Dışişleri Bakanımız Hakan Fidan yürütecek. 
Bu konuda ABD’den artık net bir yanıt 
bekliyoruz. Temenni ediyoruz ki beklediğimiz 
olumlu neticeyi fazla uzamadan alırız. 
Bu konu dahi bizlere savunma sanayii 
noktasında kendi kendine yeten bir 
ülke olmanın ne kadar önemli olduğunu 
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gösteriyor. Daha önce İHA-SİHA noktasında 
da aynı durumdaydık. O zamanlar Predatör 
meselesi vardı. İhtiyacımız olduğu halde 
müttefikimizden alamamıştık. Ne yaptık, 
kendi İHA’larımızı ürettik. Durmadık SİHA 
yaptık, TİHA yaptık, Kızılelma yaptık, Hürkuş 
yaptık, Atak yaptık… Şimdi de F-16’lara 
ihtiyacımız var fakat bir yandan da yeni 
nesil savaş uçağımız Kaan’ı üretmek için 
çalışıyoruz.

“KKTC KIBRIS’IN  
EN SOMUT GERÇEĞİ”
Karabağ meselesinin hallolmasıyla aynı zamanda Kafkaslarda yeni bir 
iş birliği ikliminin de temelleri atılacak. Birleşmiş Milletler’deki son 
konuşmanızda KKTC’nin tanınması çağrısını yinelemiştiniz. Bu oluşan 
iklimde KKTC’nin Türk devletleri ile daha fazla bütünleşmesi yolunda 
yeni adımlar atılır mı, bu noktada bir beklenti olmalı mı?

Önümüzdeki süreçte Türk Devletleri 
Teşkilatı’nın toplantısı var. Azerbaycan da 
bu toplantıya KKTC Cumhurbaşkanı Ersin 
Tatar Bey’in de davet edilmesini çok istiyor. 
3 Kasım’da Kazakistan’da toplantı yapılacak 
ve bu toplantıda inşallah gözlemci üye 
olarak Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’ni de 
göreceğiz. Bu konuda sağ olsun Azerbaycan 
Cumhurbaşkanı İlham Aliyev’in de ciddi bir 
kararlılığı var. O da KKTC bayrağının oralarda 
dalgalanmasını istediğini ortaya koyuyor. 
Bizler de KKTC ile alakalı atılan bu adımda 
beraberce el ele omuz omuza kararlılığımızı 
göstermeye inşallah devam edeceğiz. 
KKTC’nin tanınması Kıbrıs adasında kalıcı 
barış ve huzurun sağlanmasını isteyen tüm 
ülkeler için en doğru seçenektir. Adanın 
gerçekleri ortadadır ve KKTC Kıbrıs’ın en 
somut gerçeğidir. Yıllarca oradaki Türk 
varlığını görmezden gelmeye çalışanların 
denemediği yol kalmadı. Fakat giriştikleri 
her adım temelsiz olduğu için onlar 
açısından hüsranla sonuçlandı. Bizler KKTC 
ile birlikte çözüm için tüm yolları denedik. 
Federasyon formülü dahil tüm formüllere 
samimiyetle yaklaştık. Fakat bundan 
böyle Kıbrıs’ta iki devletli çözüm dışında 
seçeneğin kalmadığı açık ve net bir şekilde 
ortaya çıkmıştır. Kimse bizden KKTC’nin 
haklarını görmezden gelmemizi onları 
çiğnettirmemizi beklemesin. Bizler KKTC’nin 
artık diğer ülkelerce tanınması için sesimizi 
daha çok yükselteceğiz. Biz daha önce de 
“çözümsüzlük çözüm değildir” diyerek bu 
sorunun ortada bırakılmasının, görmezden 
gelinmesinin yanlış olduğunu anlatmıştık. 
Artık tüm yanlışları silecek doğru adımın 
vaktidir. KKTC’nin tanınması başta Avrupa 
Birliği olmak üzere birçok tarafın attığı yanlış 
adımların telafisi olacaktır. Kıbrıs adası artık 
gerilimlerle değil, barış ve huzurla anılmayı 

hak ediyor.
Türkiye’nin, Irak, Birleşik Arap Emirlikleri ve Katar ile “Kalkınma Yolu 
Projesi” için görüşmeler içinde olduğunu söylemiştiniz. Projeyle ilgili 
somut adımlar ele alındı mı? Türkiye ve Irak arasında zaman zaman 
terörle mücadele operasyonları nedeniyle çıkan gerginlikler bu projeye 
engel teşkil edebilir mi?

Kalkınma Yolu Projesi tamamen Basra 
Körfezi ülkeleri, Irak ve bizi kapsayan 
bir proje. Fakat bu konuda Birleşik Arap 
Emirlikleri Devlet Başkanı Muhammed Bin 
Zayed’in çok kararlı bir duruşu var. Hatta 
en son görüşmemizde projenin yazılı 
olarak ortaya konulmasından bahisle “60 
günde içinde bu projeye yönelik hazırlıkları 
tamamlayalım” diye bir teklifi oldu. Tabii 
bu Kalkınma Yolu Projesi noktasında, 
Amerika’nın, Japonya’nın, Hindistan’ın ve 
Çin’in kendilerince projeye yaklaşımları söz 

konusu. Projeyle Irak üzerinden Türkiye ve 
Avrupa’ya geçiş söz konusu. O bakımdan 
bizim durumumuz çok büyük önem arz 
ediyor. Onun için de süratle Ulaştırma 
ve Altyapı Bakanlığımız muhataplarıyla 
görüşmeleri yapıp bu işi hayata geçirmenin 
gayreti içerisinde olacak. Çünkü birileri 
anlaşmazlıkları kışkırtmanın gayreti içinde. 
Biz ise bu anlaşmazlıkları kışkırtmaktan 
çok çözüme yönelik ne gibi adımlar atarız 
bunun gayreti içerisinde olacağız. Çünkü 
Kalkınma Yolu bu coğrafyaya özellikle 
çöreklenmiş tüm karanlık odakları yok 
edecek kalkınma aydınlığının inşallah ilk 
adımı olacaktır. Bundan dolayı çok çok 
büyük önem arz ediyor. Türkiye de bu işin 
tam nirengi noktasında… İnşallah sonu hayır 
olur.

“ZENGEZUR İLİŞKİLERİMİZİ  
DAHA DA GÜÇLÜ HALE GETİRECEK”
Geçen yıl Azerbaycan’dan dönüşümüzde Zengezur Koridoru konusunun ilerlemesinde Ermenistan’dan 
daha çok İran’ın sorun çıkardığını söylemiştiniz. Azerbaycan’ın Karabağ’daki terörle mücadele 
operasyonlarından sonra Zengezur Koridoru’nda nasıl bir süreç bekleniyor?
Kara ve demiryolu hatları ile Nahçıvan ve Azerbaycan’ın diğer bölgeleri ile 
doğrudan bağlantı kurmamız ilişkilerimizi daha güçlü hale getirecek. Bu güçlü 
bağ sayesinde birçok konuda yürüyerek aldığımız mesafenin katbekat fazlasını 
önümüzdeki süreçte koşarak alacağız. Bu nedenle bir an önce bu koridorun 
açılması için elimizden gelen gayreti göstereceğiz. Türkiye ve Azerbaycan için 
çok önemli bu koridorun hayata geçmesi stratejik bir konudur ve muhakkak 
tamamlanmalıdır. Bu koridor açıldığında Bakü’den çıkan bir araç ya da tren 
doğrudan Kars’a gelebilecek. Türkiye-Azerbaycan kardeşliği çok daha güçlenecek. 
İran’dan da bu konuda olumlu sinyaller gelmesi sevindirici.



İşte Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın 
açıklamalarından öne çıkan satır 
başları:

Türkiye Yüzyılı’nı inşa hedefiyle 
çıktığımız yolculuğumuza devam ediyoruz. 
Ülkemizi, dünyada hak ettiği yere getirmek için 
mücadele veriyoruz. Dış politika kulvarında 
çok yoğun bir gündemimiz vardı. Gelecek 3 yıl 
boyunca ekonomide yol haritamız olacak OVP’yi 
kamuoyuyla paylaştık. OVP’nin iş dünyasında 
memnuniyetle karşılandığını gördük. Uluslararası 
yatırımcıların programa tepkisi de olumluydu. 
Ülkemize yönelik ön yargılar kırıldıkça, yatırım 
miktarının yükseldiğini göreceğiz. 3 yıl sonra 
1,3 trilyon doları aşan ekonomik büyüklüğü 

yakalayacağız. OVP ekonomide yol haritamız 
olacak. OVP’nin tamamlayıcı niteliğindeki 
12. kalkınma programını halkımızın takdirine 
sunacağız. Türkiye Yüzyılı’nı biz ilan etmiş olsak da 
bu vizyon 84 milyonun hedefi ve idealidir.

 “G20’DE AKTİF ROL 
OYNAMAYA DEVAM 
EDECEĞİZ”

Bu sene 18.’si G20 zirvesine iştirak ederek, 
ülkemizin tezlerini kararlılıkla savundum. 
Küresel adaletsizliklerin giderilmesi için ülkelerin 
atabileceği adımları gündeme taşıdık. G20’de aktif 
rol oynamaya bundan sonra da devam edeceğiz. 
Vesayeti farklı görünümler altında diriltme 

girişimine karşı teyakkuz halinde olacağız. Ülkemizi 
sivil ve özgürlükçü anayasaya kavuşturmak için 
çalışmalarımızı hızlandıracağız. Sudan’ın bir önce 
istikrara kavuşması temennimizdir. 81 vilayet ve 
ilçelerinden gelen gençlerimizle Külliye salonunda 
yaptığımız buluşma müstesnaydı. Birileri istemese 
de Teknofest gençliğinin gümbür gümbür 
geldiğini görüyor ve iftihar ediyoruz. Cuma günü 
İzmir’de gönül birlikteliğimizi yenileyeceğiz.

 GENÇLERE TELEFON VE 
BİLGİSAYAR MÜJDESİ

Örgün eğitimdeki üniversiteli gençlerimize 
cep telefonu ve bilgisayar desteğini hayata 
geçiriyoruz. 9 bin 500 lirayı geçmeyen telefon 
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GENÇLERE  
CEP TELEFONU  
VE BİLGİSAYAR 
MÜJDESİ
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
Beştepe’de toplanan Cumhurbaşkanlığı 
Kabinesi toplantısı sonrası açıklamalarda 
bulundu. Erdoğan, üniversite öğrencilerine 
cep telefonu ve bilgisayar desteği müjdesini 
vererek, “9 bin 500 lirayı geçmeyen telefon 
ve bilgisayar için 5 bin 500 liraya kadar 
teknoloji desteği vereceğiz. Bir hatla sınırlı 
olmak üzere 12 ay aylık ücretsiz 10 GB kota 
tanımlıyoruz” dedi.
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ve bilgisayar için 5 bin 500 liraya kadar teknoloji 
desteği vereceğiz. Bu destekle cep telefonu için 
piyasa fiyatının yüzde 44,4’üne bilgisayarlar 
için ise yüzde 16,7’sine kadar tutarda destek 
sağlayacağız. Bir hatla sınırlı olmak üzere 12 ay 
aylık ücretsiz 10 GB kota tanımlıyoruz. İstedikleri 
3 mobil şebeke üzerinden kullanabilecekler. 18 
yaşına giren gençlerimize 1 yıl süreyle geçerli 
olmak üzere Genç Kart vereceğiz. Kültürel ve 
sanatsal etkinliklerden ücretsiz ya da indirimli 
faydalanabileceklerdir. İmkanları daha da 
genişleteceğiz.

“ELON MUSK’A YATIRIM 
DAVETİ YAPTIM”

Türkevi’nde pek çok liderle görüşmeler 
gerçekleştirdik. Amerikan iş dünyasıyla bir araya 
geldik. Elon Musk’ı kabulümüzde kendisini yatırım 
yapmaya davet ettim. BM Genel Sekreteri, 
ülkemizin tezlerine benzer ifadelerle reform 
çağrısında bulundu. Genel Kurul konuşmamızda 
İslam düşmanlığıyla mücadeleye dikkat çektik 
hem de aile kurumuna sahip çıkılması gerektiğini 
ifade ettik. Karabağ’ın Azerbaycan toprağı 
olduğunu ifade ettik. Eşim Emine Erdoğan 
himayesinde Küresel Sıfır Atık İyi Niyet Beyanına 
imza attık. Herkesi imza atmaya davet ediyoruz. 
Türkiye olarak nasıl BM’nin reform ihtiyacını 
dile getiriyorsak aile müessesinin korunması 
çalışmalarına bayraktarlık yapmakta kararlıyız. 
Ülkemiz için de özgün projelerle örnek olacak, aile 
kurumunun güçlendirilmesini sağlayacağız.

“GENÇLERE FAİZSİZ KREDİ 
İMKANI SUNACAĞIZ”

Evlenecek gençlerin ekonomik açıdan 
desteklenmesi, evliliklerinin daha sağlam 
temeller üzerine inşa edilmesini amaçlayan 
projelerimizi tamamladık. Önümüzdeki dönemde 
Aile ve Gençlik Bankası’na dair kanun teklifini 
Meclisimizin takdirine sunacağız. Doğalgaz, 
petrol, madenlerden elde edilen devlet gelirlerinin 
bir kısmını buraya aktaracağız. Öncelikle aile ve 
gençlere yönelik pilot projeleri hayata geçirecek 

ve sonrasında yaygınlaştıracağız. Yeni evlenen 
çiftlere faizsiz kredi imkanı sunacağız. Aile ve 
Gençlik Bankası bu uygulamayı pilot proje olarak 
deprem bölgesinde başlatacağız

ERMENİSTAN’A UYARI
Nahçıvan, konumu itibari ile de bizim için ayrı 

bir öneme sahiptir. 2020’deki Bakü ziyaretimizde 
sözünü verdiğimiz Iğdır-Nahçıvan doğalgaz boru 
hattının temelini attık. Dün enerji konut alanlarında 
imzaladığımız 3 yeni anlaşmayla ilişkimizi 
güçlendirdik. Karabağ’daki terör unsurlarına 
yönelik gerçekleştirilen operasyonun başarısından 
hepimiz gurur duyduk. Şehit olan kardeşlerimize 
Allah’tan rahmet yaralılara şifalar diliyorum. 
Operasyon sırasında sivillerin zarar görmemesi 
için önlemler alınmıştır. Ermenistan’ın dışardan 
gelen kışkırtmalara prim vermemesini diliyoruz. 
Komşumuz İran’ın da dahil olacağı ortak projelerle 
bölgemizi refah bir havzaya dönüştürmeyi 
istiyoruz. Muhalefetin engelleme çabalarına 

rağmen 21 yılda ülkemize kazandırdığımız 
ulaştırma hamlelerini artıracağız.

“ENERJİDE HER KONUDA 
KENDİMİZE YENİ 
PENCERELER AÇTIK”

Dünya siyasi, ekonomik, askeri krizlerle 
boğuştuğu bir dönemden geçiyor. Türkiye’nin 
kalkınmasını sürdürmesi başarıdır. Biz attığımız 
her adımı büyük zorluklara rağmen tarihi 
başarılar sayesinde gerçekleştirmiş bir ülkeyiz. 
Terör örgütleriyle mücadele ettik. Küresel ticaret 
çekişmelerinin ortasında kaldık. Enerjide her 
konuda kendimize yeni pencereler açtık. Salgın 
hastalıklara karşı her konuda örnek koruma 
kalkanı oluşturduk. İklim kriziyle mücadelede geri 
durmadık.

“TÜRKİYE’SİZ HİÇBİR 
PROJE HAYATA 
GEÇİRİLEMEYECEKTİR”

Savunma sanayinde dünyanın önde gelen 
teknoloji geliştiricilerinden biri haline geldik. 

‘Dünya 5’ten büyüktür’ diyerek küresel yönetim 
ve güvenlik mimarisine meydan okuyan bir 
ülkeye kapıların açılması elbette beklenemez. 
Bu gerçek Türkiye’siz hiçbir projenin hayata 
geçirilemeyeceğidir. Bu denemeleri yapanların 
hepsi gelip Türkiye’nin desteğine talip olmak 
mecburiyetinde kaldılar. Olmazların hepsi 
denendikten sonra onlar da gelip Türkiye’nin 
kapısını çalacaklardır. Bizi rakip görenler tek taraflı 
dayatmalarla masaya çıkmaya, masanın üstünde 
tepinmeye çalışıyorlar. Coğrafya kaderdir sözü 
sadece bizi bağlamıyor. Kim hangi oyunu kurarsa 
kursun oyunları boza boza yolumuza devam 
ediyoruz, edeceğiz. Türkiye’ye dost olan kazanır. 
Her ne kadar kimi zaman bedel ödemek zorunda 
kalsak da uzun vadede kazanan Türkiye olmuştur. 
Yeter ki millet olarak tarihimize kültürümüze 
uygun duruş sergileyelim. Son dönemde milli 
bünyemizi hedef alan sinsi kampanyaların 
amacının bu kaleyi yıkmak olduğu açıktır.

“FIRSATÇILARA GÖZ 
AÇTIRMIYORUZ”
Cumhur İttifakı olarak kararlılığımız 
tamdır. Terör örgütlerine karşı 
mücadelemiz devam ediyor. Son 
dönemde hayat pahalılığının gıdadan 
kiraya kadar dengesizlikleri gidermek 
bizim önceliğimizdir. Mücadele 
yürütüyoruz. Fırsatçılara göz 
açtırmıyoruz. Denetimler ve attığımız 
adımlarla otomobil piyasasındaki balonu 
söndürdük. Yanıltıcı ilan verilmesi 
halinde 100 bin liraya kadar para cezası 
uygulayacağız. Deprem bölgesinde 
inşaat malzemelerinin fiyatıyla ilgili 
benzer durum yaşandığını görüyoruz. 
Depremzedelerimizi aç gözlülerin 
insafına bırakmayacağız. Gerekli tedbiri 
alarak bu fırsatçıların üstüne gideceğiz.
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GÜÇLENEN 
TÜRKİYE’NİN 
YÜKSELİŞİNE 

ŞAHİT 
OLUYORUZ

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
İzmir Çiğli Havaalanı’nda düzenlenen Havacılık, 
Uzay ve Teknoloji Festivali TEKNOFEST’te 
açıklamalarda bulundu. Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, “Bugün burada sadece milli teknoloji 
hamlemizin hepsi gurur kaynağımız olan 
ürünleri görmüyoruz. Aynı zamanda büyüyen, 
güçlenen, sınırları aşan, özgüven ve iddia sahibi 
Türkiye’nin yükselişine de şahit oluyoruz” dedi. 
Erdoğan, “İleri teknolojiyi ülkemiz yerine ta 
10 bin kilometre uzaktan arayanları da buraya 
davet ediyoruz. Bitip tükenmeyen koltuk 
kavgalarına yalnızca bir günlük ‘TEKNOFEST 
molası’ vermeleri kendileri adına büyük kazanç 
olacaktır” diye konuştu.
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İzmir Çiğli Havalimanı’ndaki 
Havacılık Uzay ve Teknoloji 
Festivali TEKNOFEST’in üçüncü 
günü, Cumhurbaşkanımız Recep 

Tayyip Erdoğan’ın katılımıyla gerçekleştirildi. 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, TEKNOFEST 
alanında “Dünya lideri Tayyip Erdoğan” 
sloganlarıyla karşılandı. TEKNOFEST’te 
gençlere seslenen Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, “Başkaları ne yaparsa 
yapsın, hangi ihtiraslar peşinde koşarsa 
koşsun, biz sizin için koşturmaya devam 
edeceğiz. Seçim döneminde ‘gençlerin 
demokrat dedesi’ maskesi takanların söz 
konusu koltukları olunca nasıl faşizan 
hale geldiklerini hepimiz görüyoruz. Daha 
düne kadar dürüstlükten, şeffaflıktan 
bahsedenlerin iktidar uğruna birbirlerine nasıl 
yalan söylediklerini de hep beraber takip 
ediyoruz. Gençlerimiz de hayal kırıklığına 
yol açan bu utanç sahnelerine rağmen 
biz siyasete güvenin zedelenmemesi için 
duruşumuzu asla bozmayacağız. Özellikle 
siz gençlerimize karşı daima harbi ve hasbi 
davranacak, aramızdaki gönül bağının 
sarsılmasına müsaade etmeyeceğiz. Rabbim 

hepinizden razı olsun” ifadelerini kullandı.

“2 MİLYONU AŞKIN 
GENCİMİZ TEKNOFEST’E 
SAHİP ÇIKTI”

“Bu sene Cumhuriyetimizin 100’üncü 
yılına ulaşmamızın heyecanı içerisindeyiz” 
diyen Cumhurbaşkanımız Erdoğan sözlerini 
şöyle sürdürdü:

“Tarihimizin bu dönüm noktasını 
anlamına ve önemine uygun bir şekilde 
kutlamanın gayretindeyiz. Geniş bir alana 
yayılan çeşitli etkinliklerle cumhuriyetimizin 
bir asırlık serencamını gençlerimizle 
buluşturmaya çalışıyoruz. TEKNOFEST 
de bunlardan birisidir. TEKNOFEST 
coşkusundan TEKNOFEST’in şu muhteşem 
atmosferinden mümkün olduğu kadar fazla 
sayıda gencimizi istifade ettirelim istiyoruz. 
Bu amaçla ‘Tek bir il yerine TEKNOFEST’i 
3 ilimizde tertipleyelim’ dedik. 27 Nisan-1 
Mayıs tarihleri arasında Atatürk Havalimanı 
Millet Bahçesi’nde düzenlenen TEKNOFEST 
İstanbul 2 milyon 247 bin ziyaretçiyle kendi 
rekorunu kırmıştır. Türkiye’nin savunma 
sanayi hamlelerinin siyasi sebeplerle hedef 

“SÖZÜMÜZÜ TUTUYORUZ”
Kahramanmaraş merkezli 6 
Şubat depremlerine değinen 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Bir 
yandan asrın felaketi 6 Şubat 
depremlerini yaralarını sararken diğer 
taraftan gençlerimize olan sözlerimizi 
tek tek yerine getiriyoruz. Gençler 
depremin ekonomimize yüklediği 
105 milyar dolarlık faturaya rağmen 
size mahcup olmamak adına gereken 
fedakarlığı sergiledik. Son kabine 
toplantımızda gençlerimize yeni 
müjdeler verdik. Örgün eğitimdeki 
üniversiteli gençlerimize seçim 
döneminde vadettiğimiz cep telefonu 
ve bilgisayar desteği ile ücretsiz 10 
GB’lik internet sözümüzü tutuyoruz. 
Aile ve Gençlik Bankası ile ilgili kanun 
teklifini de Cumhur İttifakı olarak 
yakında meclise sunuyoruz. Teklifin 
yasalaşmasıyla birlikte ilk etapta 
deprem bölgesinde pilot projeleri 
hayata geçireceğiz. Deprem mağduru 
gençlerimizin yuva kurmalarına 
yardımcı olacağız. Aldığımız kararların 
siz gençlerimize tekrar hayırlı olmasını 
diliyorum” dedi.
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alındığı bir dönemde 2 milyonu aşkın gencimiz 
TEKNOFEST’e sahip çıktı. Festivalimiz 30 
Ağustos Zafer Bayramı’nda Ankara’nın misafiri 
oldu. TEKNOFEST Ankara’da çoğu genç 943 bin 
ziyaretçiyi ağırladık. Tam 4 gün boyunca Ankaralı 
gençlerimiz gerçek manada bir teknoloji şöleni 
yaşadı.”

 “İLERİ TEKNOLOJİYİ 10 
BİN KİLOMETRE UZAKTAN 
ARAYANLARI DA DAVET 
EDİYORUZ”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “İzmirli 
kardeşlerimizi davet ederken; elbette şehrimizin 
yeni veya eski milletvekillerini de unutmuyoruz. 
İleri teknolojiyi ülkemiz yerine ta 10 bin kilometre 
uzaktan arayanları da buraya davet ediyoruz. 
Bitip tükenmeyen koltuk kavgalarına yalnızca 
bir günlük ‘TEKNOFEST molası’ vermeleri 
kendileri adına büyük kazanç olacaktır. Bugün 
burada sadece milli teknoloji hamlemizin hepsi 
gurur kaynağımız olan ürünleri görmüyoruz. 
Aynı zamanda büyüyen, güçlenen, sınırları aşan, 
özgüven ve iddia sahibi Türkiye’nin yükselişine 
de şahit oluyoruz. Çiğli Hava Üssü’nde Kızılelma, 
Akıncı, ANKA, Hürjet, TB2, TB3, Gökbey, ATAK 
ile birlikte mücadele var, gayret var, sabır, 
azim, cesaret var. Burada zorluklar karşısında 
yıkılmayan, güçlü bir irade var. Burada her türlü 
engele rağmen başarmaya sevdalı yürekler var. 
Burada hayallerine giden yolda hiçbir engel 
tanımayan gençler var. Burada ayağına vurulan 
asırlık zincirleri parçalayan Türk milleti var. Burada 
Türkiye Yüzyılı’nın mahsun ve mazlum gönülleri 
aydınlatan ışığı var. Merhum Abdürrahim Karakoç 
ne güzel söylemiş, ‘İzmir’in sağından, Van’ın 
solundan, Erzurum, Edirne, Hatay yolundan kapı 
kapı tekmil Anadolu’mdan, bir sabah gelecek 
kardan aydınlık. Evet burada on yıllardır hasretle 
beklediğimiz kardan aydınlığın muştusu var’” dedi.

“BİZ ARTIK SİZİN 
ZAMANINIZIN MİSAFİRLEYİZ”

Gençlere yönelik konuşmasında 40 yılı aşkın 
süredir siyasetin içinde olduğunu vurgulayan 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Hayatımız boyunca 
Türkiye’ye hizmet etmenin, eser kazandırmanın, 
ülkemizin önündeki taşları, mayınları 
temizlemenin mücadelesini verdik. Siyaset 
yolculuğumuzun tüm safhalarında hep gençlerle 
beraber yürüdük. Gençlerin yoldaşı, yol arkadaşı 
olmaktan daima bahtiyarlık duyduk. Hangi 
görüşe, kökene, hayat tarzına sahip olursa olsun 
bu ülkenin gençleriyle her zaman iftihar ettim. Hiç 
kimseyi yaşam biçimi, kılık kıyafeti, inancı, kimliği 
dolayısıyla ötekileştirmedik. Sizi harf oyunlarıyla, 
ideolojik at gözlükleriyle tanımlamaya çalışanlara 
asla prim vermedik. Dayatmacı, baskıcı, yasakçı 
değil, tüm vatandaşlarımızla birlikte gençlerimizin 

özgürlükçü alanlarını genişletenlerden olduk. 
Bugün de aynı bakış açısıyla hareket ediyoruz. 
Ne yapıyorsak sizin için istikbaliniz için yapıyoruz. 
İçeride ve dışarıda bitirdiğimiz ve verdiğimiz bütün 
mücadelelerin amacı size daha güçlü, daha itibarlı, 
daha yaşanabilir bir Türkiye teslim etmektir. Biz 
artık sizin zamanınızın misafirleyiz” dedi.

“HİZMET ÇITAMIZI SÜREKLİ 
YUKARI TAŞIDIK”

Türkiye’yi savunma sanayi başta olmak üzere 

her alanda başarıdan başarıya koşturduklarını 
ifade eden Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Bizden 
öncekilerin bedel ödeyerek bizlere bıraktığı 
emaneti Allah’a hamdolsun 40 yıldır onurla, 
vakarla taşıdık ve bugünlere geldik. Bugün burada 
Türkiye’yi savunma sanayi başta olmak üzere, 
her alanda başarıdan başarıya koşturduk. Derslik 
sayımızı 343 binden 620 bine, üniversite sayımızı 
76’dan 208’e, yurt kapasitemizi 182 binden 950 
bine, gençlik merkezi sayımızı 9’dan 464’e, ARGE 
merkezi sayımızı sıfırdan bin 289’a, tasarım 

“KİFAYETSİZ MUHTERİSLERİN  
HEVESLERİNİ KURSAKLARINDA BIRAKTIK”
İhracatın da katlanarak arttığını söyleyen Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Savunma 
sanayii hamlelerimizle birlikte ihracatımız da katlanarak artıyor. Savunma ihracatında 
bu yılki hedefimiz 6 milyar doları aşmaktır. Nasıl bu alandaki ihracatımızı 248 milyon 
dolardan geçen sene 4,5 milyar dolara çıkardıysak, inşallah bu rakamların üstünü de 
yakalayacağız. Diğer alanlarda olduğu gibi savunmada da ‘Tam Bağımsız Türkiye’ 
hedefimize ulaşana kadar gece-gündüz demeden çalışacağız. Son seçimlerde milletimize 
güven tazelemesiyle Türkiye’nin savunma atılımlarına dokunmaktan özellikle kifayetsiz 
muhterislerin heveslerini kursaklarında bıraktık. İktidara giden yolu milletin iradesi yerine 
FETÖ’den PKK’ya terör örgütleri ile iş birliğinden arayanlara asla unutamayacakları 
bir ders verdik. Tavrımızı özellikle daima doğrudan, hizmetten, eser siyasetinden yana 
kullanarak ülkemizin önünde yepyeni pencereler açtık” dedi.
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merkezi sayımızı sıfırdan 324’e, TEKNOPARK 
sayımızı 2’den 98’e çıkardık. Sadece İzmir’de 
11 bin 687 derslik inşa ettik. Şehrimizde 26 bin 
kişi kapasiteli yükseköğrenim yurt binaları açtık. 
İlimizde 3’ü devlet toplam 4 yeni üniversite 
kurduk. İzmir’e 4 TEKNOPARK kazandırdık. 
Güncel rakamlarla İzmir’e yaptığımız kamu 
yatırımlarının tutarı 225 milyar liradır. Ülkemiz 
genelinde teknolojiye yönelik farkındalığı artırmak 
için 81 ilimizde toplam 100 Dene-Yap teknoloji 
atölyesi kurduk. Uzmanlaşmayı teşvik etmek 
gayesiyle 12 bin öğrencimizi lisansüstü eğitim 
yapmaları için burslu olarak yurt dışına gönderdik. 
Daha burada saymaya kalksak saatler sürecek 
nice işe, yatırıma, reforma ve projeye imza attık. 
Bunlarla yetinmiyoruz. Hizmet çıtamızı sürekli 
yukarı taşıdık” ifadelerini kullandı.

“TESLA’YI DA ÜLKEMİZDE 
YATIRIM YAPMAYA  
DAVET ETTİK”

Kamu hizmetlerinde dijital teknoloji araçlarının 
yaygınlaştırıldığını belirten Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, “Dünya merkezinde inovasyon, yapay 
zeka ve robotik teknolojilerin bulunduğu çok 
farklı bir yere doğru gidiyor, biz de Türkiye 
olarak bu yarışta geri kalmamaya çalışıyoruz. 
Ulusal Yapay Zeka Stratejimizi 2021 yılında 
yayınladık. Dijital Türkiye vizyonumuz 
doğrultusunda, kamu hizmetlerinde dijital teknoloji 
araçlarını yaygınlaştırıyoruz. Elektronik devlet 
uygulamamızda 7 bin 300 hizmet sunuluyor. Şu 
an yaklaşık 64 milyon insanımız elektronik devlet 
kapısını kullanıyor. Gerek etkinliği ve yaygınlığı, 
gerekse sunulan hizmetler bakımından Avrupa’da 
örnek gösterilen bir sistem kurduk. Şu an dünyanın 
gelişmiş denilen ülkelerinde bile sıraya girerek 
yapılabilen işlerin çoğunu bizim insanımız telefonu 
veya bilgisayarından elektronik devlet kapısını 
kullanarak saniyeler içinde halledebiliyor. Birileri 
hala akıl almaz iddialarla karalama kampanyalarını 
sürdürse de ilk yerli elektrikli aracımız TOGG’un 
üretimi artarak devam ediyor. Geçen haftaki 
Amerika Birleşik Devletleri ziyaretimizde ‘Rekabet 
iyidir’ diyerek TESLA’yı da ülkemizde yatırım 
yapmaya davet ettik. Hava gücümüzle çarpan 
etkisi oluşturacak Kızılelma ile ilgili testleri hızla 
tamamlıyoruz. İnşallah Kızılelma’nın da envantere 
girmesiyle bu alanda yeni bir çığır açıyoruz. 
‘Kaan’ ismini verdiğimiz 5’inci nesil milli muharip 
uçağımızın tanıtımını yaptık. Üretim süreçlerini 
adım adım gerçekleştiriyoruz. Akıncı ve Aksungur 
SİHA’larla Silahlı İnsansız Hava Araçları’ndaki 
hakimiyetimizi pekiştirdik. Bunların haricinde 
savunma sanayii alanında hepsi birbirinden kritik 
850 farklı projeyi titizlikle hayata geçiriyoruz. 
Dünyadaki ilk SİHA gemisi olan TCG Anadolu 
denizlerimizde bayrağımızı gururla dalgalandırıyor” 
açıklamalarında bulundu.

“İZMİR’İ GERÇEK BELEDİYECİLİKLE  
TANIŞTIRMAKTA KARARLIYIZ”
Yerel seçimlere de değinen Cumhurbaşkanımız Erdoğan, sözlerini şöyle tamamladı:
“İnşallah 31 Mart 2024 Mahalli İdareler Seçimleri’nde bu kazanımları daha da ileri 
taşıyacağız. İzmir başta olmak üzere Fetret Devri yaşayan şehirlerimizin tekrar hak 
ettikleri hizmetlerle buluşmasını sağlayacağız. Buna hazır mıyız? İzmir, İstanbul, 
Ankara, buna hazır mıyız? İzmirlinin iradesini ‘çantada keklik’ görenlerin işi bundan 
sonra daha zor. İstismar siyasetiyle gemisini yürütenlere hep birlikte ‘Yeter’ 
diyeceğiz. İzmir’i gerçek belediyecilikle tanıştırmakta kararlıyız. Bu şehrin yatırım 
ve eser hizmet siyasetine ihtiyacı var. Bunu ancak biz yaparız. Bunu biz yaparız. Bu 
noktada bir milat olmasını diliyorum. TEKNOFEST İzmir’in hayırlara vesile olmasını 
Rabbimden niyaz ediyorum. Yarışmalarda dereceye giren tüm gençlerimizi gönülden 
tebrik ediyorum. TEKNOFEST’in kurulmasında, bugünlere gelmesinde emeği olan 
herkese şahsım, milletim adına teşekkür ediyorum.”
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GÖREVİMİZ 
YENİ VE SİVİL 

ANAYASA

Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, TBMM 
Genel Kurulu 28. Dönem 2. 
Yasama Yılı açılış töreninde 
önemli açıklamalar yaptı. 
Yeni yasama döneminde, 
yeni ve sivil anayasa vurgusu 
yapan Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, “Şimdi önümüzde 
yeni bir görev var. Bu da 
ülkemizi yeni ve sivil bir 
anayasaya kavuşturmaktır. 
Sözü ve teklifi olan herkesi 
bu çağrıya davet ediyoruz...” 
ifadelerini kullandı. Öte 
yandan Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, meclis çıkışında 
emekli maaşıyla ilgili “Yılbaşı 
gelmeden bir zam olur mu?” 
sorusunu ise “İnşallah” 
diyerek yanıtladı.



 www.akpartiistanbul.com                 

GÜNDEM 48
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, yeni yasama yılı açılışı 
dolayısıyla Meclis’e geldi. TBMM 
Başkanvekili Celal Adan tarafından 

resmi törenle karşılanan Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan Cumhurbaşkanlığı Tören Birliği kıtasını 
selamladıktan sonra TBMM Başkanı Numan 
Kurtulmuş ile Genel Kurul salonuna geçti.

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
TBMM Genel Kurulu 28. Dönem 2. Yasama Yılı 
açılış töreninde önemli açıklamalarda bulundu.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın 
konuşmasından satır başları...

Aziz milletim, sayın başkan, değerli 
milletvekilleri sizleri en kalbi duygularımla 
selamlıyorum. TBMM’nin 8. Dönem 2. Yasama 
Yılı’nın özellikle ülkemize ve milletimize 
hayırlı olmasını diliyorum. 14 ve 28 Mayıs 
seçimlerinde iradelerini sandığa özgürce 
yansıtarak demokrasimizin gücüne güç katan 
vatandaşlarımıza teşekkür ediyorum. 28. 
dönem milletvekillerimizi bir kez daha tebrik 
ediyorum. TBMM’nin ilk başkanı, milli iradenin 
ilk kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ü 
rahmetle anıyorum. Hangi unvanla olursa olsun 
Türkiye’nin büyümesi, güçlenmesi için emek veren 
herkese teşekkür ediyorum. Vatan topraklarının 
müdafaası, devletimizin bekası uğrunda can 
veren şehitlerimizi yad ediyorum. Rabbim tüm 
şehitlerimizin mekanlarını cennet eylesin.

“TÜRKİYE YÜZYILI’NA 
YAKIŞIR FİKRİ ESERLER 
BEKLİYORUZ...”

Bu çatı altında ülkemize milletimize hizmet 
verecek tüm milletvekillerimize başarılar diliyorum.

Sizlerden milli ülkümüz olan Türkiye Yüzyılı’na 
yakışır fikri eserler bekliyoruz. Milli hazinemizin en 
büyük mirası burasıdır, bu yüce kurumdur.

İlki milli mücadele, ikincisi 15 Temmuz olmak 
üzere iki kez gazilik payesiyle şereflenmiş olan 
TBMM, tüm parlamentolar içerisinde özel bir 
kurum olduğunu düşünüyorum.

Değerli milletvekilleri, maziden atiye 
kurduğumuz köprüyü ne kadar sağlam tutarsak 
Türkiye Yüzyılı vizyonumuzu hayata geçirmemiz 
de o kadar güçlü olacaktır.

Meclisimiz ve milletimizle omuz omuza vererek 
hep birlikte yazdığımız 15 Temmuz destanı bir 
dönüm noktasıdır. Şimdi önümüzde yeni bir görev 
ve yeni bir fırsat var. Bu da ülkemizi yeni ve sivil 
bir anayasaya kavuşturmaktır. ‘Hakimiyet kayıtsız 
şartsız milletindir’ yazısının hakkını ancak bu 
şekilde verebiliriz. Yamalı bohçaya dönen mecvut 
anayasa Türkiye’yi taşıyamaz.

YENİ VE SİVİL ANAYASA 
VURGUSU

Anayasanın başarısı her siyasi partinin her 

toplumsal kesimin her bireyin kendini içinde 
bulacağı ve benim diyerek sahipleneceği kapsayıcı 
bir metin olmasıyla orantılıdır. Devletin ve milletin 
ortak geçmişini ve geleceğini kuşatmayan anayasa 
ülkeye fayda getirmez. Cumhurbaşkanı olarak 
şahsım ve Cumhur İttfakı olarak tüm partileri tüm 
milletvekilleri tüm toplumsal kesimleri bu konuda 
sözü ve teklifi olan herkesi yapıcı bir anlayışla yeni 
anayasa çaprımıza katılmaya davet ediyoruz.

Milli, yerli ve sivil bir anayasa isteyen herkes bu 
çağrının muhattabıdır. Yeterki Türkiye Yüzyılı’na 
uygun bir şekilde uzlaşmaya açık bir şekilde 
yaklaşabilelim. Bunu başardığımzıda diğer tüm 
konuların üstesinden geleceğimizden şüphe 
duymuyorum. Türkiye, böyle bir anayasayı hak 
ediyor. Türkiye, toplumun gerisinde kalan değil, 
önünü açan, aydınlatan ufkunu açan bir anayasayı 
hak ediyor. Cumhuriyetimizin 100’üncü yılını yeni 
anayasayla taçlandıralım...

DEPREM KONUTLARININ 
İNŞAASI SÜRÜYOR...

Toplumlar, sadece ortak zaferlerle değil ortak 
acılarla da yoğrularak millet olur devlet olur. 
Türkiye 6 Şubat’ta böyle bir ortak acıyla güne 

uyandı. Ülkemizin 11 şehrindeki 14 milyon insanı 
etkileyen 50 binin üzerinde can kaybına 850 bin 
bağımsız birimin kullanılamaz hale gelmesine 
yol açan bu deprem yakın tarihimizin en büyük 
felaketlerinden biridir. Önce arama kurtarma, 
sonra acil yardım ve barınma hizmeti sağlayabilen 
başka bir devlet yoktur. Milletimizin gösterdiği 
dayanışma, asırlar boyunca tüm insanlığa örnek 
gösterilecektir.

Şehirlerimizin yeniden inşa çalışmaları devam 
ediyor. Yerinde dönüşüm için başvuranların sayısı 
212 bini geçti. Yakında inşası tamamlanan deprem 
konutlarının hak sahiplerine teslimine başlıyoruz.

“SON TERÖRİST 
BERTARAF EDİLENE 
KADAR MÜCADELEMİZİ 
SÜRDÜRECEĞİZ”

Ülkemize 40 yıldır çok ağır insanı ve ekonomik 

“KARABAĞ ÖZGÜRLÜĞÜNE 
KAVUŞTU”
30 yıllık işgalin ardından Azerbaycan 
toprağı olan Karabağ özgürlüğüne 
kavuşmuş, hamdolsun, burada da hak 
yerini bulmuştur. Ülkemiz bölgesinde 
zulme ve işgale geçit vermemiştir.
Demokrasiyi güçlendirmek bu 
bakımdan milletin birliğini bütünlüğünü 
bir arada yaşama iradesini de 
güçlendirmek demektir. Hakarete 
varmadığı sürece her türlü tenkide açık 
olduğumuzu belirtmek istiyorum.
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bedeller ödeten terör örgütü meselesi sınırlarımız 
içerisinde çözdük .Sınırlarımız dışndaki varlığını da 
ortadan kaldırarak ülkemiz için bir tehdit kaynağı 
olmaktan çıkartmak istiyoruz. Bu çerçevede son 
yıllarda elde ettiğimiz siyasi ve askeri başarıları 
yeni kazanımlarla daha da ileriye taşımak için 
hazırlıklarımızı yapıyoruz. İçeride ve dışarıda son 
terörist bertaraf edilene kadar mücadelemizi 
sürdüreceğiz.

Terör örgütünün siyaseti yönlendirmesine 
ülkemizin kutlu yürüyüşünü engellemesine 
izin vermeyeceğiz. Bu sabah iki caninin etkisiz 
hale getirildiği eylem, terör örgütünün son 
çırpınışıdır. Vatandaşın huzuruna ve güvenliğine 
kast eden alçaklar, emellerine ulaşamamıştır asla 
da ulaşamayacaktır. Olaya müdahale esnasında 
hafif yaralanan polislerimize Allah’tan acil şifalar 
diliyor, Ankaralı kardeşlerimize geçmiş olsun 
temennilerimi iletiyorum.

Açık ve net konuşuyorum, bu ülkede bir daha 
asla FETÖ yeniden dirilemeyeceği gibi, benzer 
örgütlerin de yeni ihanetler sergileyebilmesi 
mümkün değildir. Ne devletimiz ne milletimiz 
ne de siyaset kurumu böyle bir durumun ortaya 
çıkmasına izin verecektir. Operasyonlarımız 
neticesinde adeta can çekişen terör örgütlerine 
siyasi hesaplarla moral aşılamanın vebali çok 
ağır olacaktır. Özellikle sanat öne sürülerek milli 
iradeye kastedenlerin propagandasının yapılmasını 

kabul edemeyiz. Kültür-sanat gibi insanı 
yücelten ortak değerlerin, insanlık ve demokrasi 
düşmanlarının istismar alanı haline dönüşmesine, 
sorumluluk makamında olan bizlerin karşı çıkması 
hayati öneme sahiptir. Bunu, her şeyden ve her 
türlü siyasi kaygıdan öte, 15 Temmuz gecesi 
çıplak elleriyle tankları durduran kahramanlara 
minnet borcumuz olarak görmemiz gerektiğine 

inanıyorum.

“BİZ SÖZÜMÜZÜ TUTTUK  
AB TUTMADI”

Biz AB’ye verdiğimiz her sözü tuttuk, ancak 
AB hiçbir sözünü tutmadı. Yönetimler değişse 
de Avrupa Birliği’nin ülkemize yönelik adaletsiz 
ve ahde vefa ilkesiyle bağdaşmayan tarafgir 
tutumunda bir değişiklik olmadı. Kağıt üzerinde 
ortaya koydukları ilkeleri, kuralları, süreçleri hiçe 
sayan bir yaklaşımla ülkemize haksızlık üzerine 
haksızlık yapıyorlar. Türkiye olarak 60 yıldır 

kapısında bekletildiğimiz Avrupa Birliği’nden 
herhangi bir beklentimiz yok.

Şayet, bize karşı örtülü bir yaptırım gibi 
kullandıkları vize dayatması başta olmak üzere 
haksızlıklarından geri dönerlerse, kendi yanlışlarını 
düzeltmiş olurlar. Yapmazlarsa siyasi, sosyal, 
ekonomik ve askeri olarak bizden herhangi bir 
beklentiye girme hakkını tümüyle kaybederler. 
Eğer, artık iyice lafta kalan tam üyelik sürecini 
sonlandırmak gibi bir niyetleri varsa, işin o tarafı 
da kendi bilecekleri iştir. Biz, demokrasi, adalet 
ve özgürlükler noktasında Kopenhag Kriterleri’ni 
gerekirse Ankara Kriterleri yapar, yine yolumuza 
devam ederiz.

EMEKLİ ZAMMI AÇIKLAMASI
Cumhurbaşkanımız Erdoğan meclis çıkışı 

basın mensuplarının sorularını yanıtladı. Emekli 
zammıyla ilgili “Yılbaşı gelmeden bir zam olur 
mu?” sorusuna cevap veren Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, “İnşallah” dedi.

AİHM’NİN TEPKİ ÇEKEN 
FETÖ KARARI
Türkiye, bu ihanet çetesiyle 
mücadelesinden milim geri adım 
atmayacak, herhangi bir tavize, eskiye 
dönüşe müsaade etmeyecektir. Bir kez 
ihanet eden, unutmayın her zaman 
ihanet eder. Milletimiz bir defa ısırıldığı 
delikten ikinci kez ısırılmayacak kadar 
basiret ve feraset sahibidir. Bununla 
birlikte, karşımızdaki tablo, Avrupa’daki 
muhataplarımızın Türkiye’nin istiklali 
ve istikbali uğrunda ödediği bedellere 
en küçük bir saygılarının kalmadığının 
işaretidir.
Bazı ülkelerin etkisi altında kalarak 
yetkilerini aşan, Türkiye’nin egemenlik 
haklarını hiçe sayan Avrupa İnsan 
Hakları Mahkemesine, sistemin 
kurucu üyesi İngiltere bile tahammül 
edememiştir. Bizim de terör örgütleriyle 
aynı hizada sıralanan kurumların 
kararlarına ne saygı duymamız ne de 
onların dediklerine kulak asmamız 
mümkün değildir.
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Bahçelievler Gençlik Kollarımız, İtfaiyeciler Haftası’nda, canları pahasına mücadele eden 
kahraman itfaiyecilerimizi ziyaret etti. İtfaiyeciliğin kutsal bir meslek olduğunu dile getiren 
teşkilatımız, canlarını hiçe sayarak zor ve tehlikeli şartlarda çalışan, yangın anında hiç düşünmeden 
komşularımızın yardımına koşan itfaiyecilerimize minnettarlıklarını dile getirerek İtfaiyeciler 
Haftasını kutladı ve görevlerinde başarılar diledi.

Bahçelievler teşkilatımız, halkın sağlığının korunmasında en önemli faktör olan 
eczacılarımızı ziyaret ederek Eczacılar Gününü kutladı. Sağlık sektörünün yapı taşı 
olan eczacılarımıza, sağlığımıza hizmet ederek vatandaşlarımızın her zaman yanında 
olduklarını dile getiren teşkilatımız pandemi sürecinde zor şartlar altında çalışarak 
emek sarf ettiklerine de değinerek eczacılarımıza emeklerinden dolayı teşekkür etti.

AK GENÇLİK SAHADA
39 ilçe teşkilatımız durmadan yorulmadan çalışıyor, vatandaşlarımızın talep ve 
önerilerini dinliyor, not ediyor ve taleplerin yerine getirilmesi için mücadelesini 
sürdürüyor. Yeniden İstanbul için sahada olan Gençlik Kollarımız, İstanbul 
halkının AK Belediyeciliğe kavuşmasını sağlayacak çalışmalar gerçekleştiriyor. 

Maltepe Gençlik 
Kollarımız, yerel seçim 
hazırlıkları doğrultusunda 
mahalle teşkilatlarına 
yoğunlaştı. Mahalle 
Başkanları ve yönetimleriyle 
bir araya gelen Gençlik 
Kolları Başkanımız ve 
Yönetim Kurulu üyelerimiz, 
birlikte mangal yapıp 
istişarelerde bulundu.
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Sultanbeyli Gençlik Kollarımız da “Yeniden İstanbul” diyerek Milletvekillerimiz; Yahya 
Çelik, İsmail Erdem, Behiye Eker, Ümmü Gülşen Öztürk, İlçe Başkanımız Ali Tombaş ve teşkilat 
mensuplarımız ile birlikte vatandaşlarımızı ziyaret ederek talep ve önerilerini dinledi.

Teşkilatımız ayrıca Milletvekilimiz Yahya Çelik ile birlikte ilçemizde bunalan Genç Adres’i 
ziyaret ederek genç kardeşlerimizle keyifli zaman geçirdi.

Ataşehir Gençlik Kollarımız da sanayii esnafımıza kahvaltı 
ikramında bulundu. Tüm emekçilerimize hayırlı işler ve hayırlı haftalar 
dileyen teşkilatımız, esnaf ve sanayici iş adamlarımızla dayanışma 
içinde olduklarını dile getirdi.

Ayrıca teşkilatımız İlçe Yürütme Kurulu ve Yönetim Kurulu 
üyelerimiz ile 3 kademe olarak Ataşehir’de gidilmedik ev bırakmamaya 
devam ediyor. “Ataşehir için değişim vakti” diyen teşkilatımız, 
gerçekleştirdiği saha çalışmasında, vatandaşlarımızla sohbet ederken 
Hasan kardeşimizin doğum günü olduğunu öğrendi ve kendisine pasta 
götürerek doğum gününü kutladı.

Tuzla Gençlik Kollarımız ise özel 
kardeşimiz Yusuf’un doğum gününde 
yanındaydı. İlçe Gençlik Kolları Başkanımız 
Yasin Kenesarı ve yönetim kurulu 
üyelerimiz, özel kardeşimiz Yusuf’un 
doğum gününü kutlayarak pasta ve doğum 
günü hediyesini kendisine takdim etti.
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MEVLİD KANDİLİ’Nİ 
İDRAK ETTİK 39 ilçe Gençlik Kolları 

teşkilatımız, Mevlid 
Kandili’nde vatandaşlarımızla 
bir araya geldi. 
Vatandaşlarımıza ikramlarda 
bulunan teşkilatımız, bu 
mübarek geceyi ibadetle 
idrak etti.

Maltepe Gençlik Kollarımız Mevlid Kandili vesilesiyle lokum ikramında 
bulundu. Milletimizle olan birlik ve beraberliğimizin kuvvetlenmesine katkıda 
bulunan teşkilatımız, bu mübarek geceyi hayırla idrak etti.

Ataşehir Gençlik Kollarımız da İlçe Gençlik 
Kolları Başkanımız Hakan Coşar öncülüğünde 
Mimar Sinan Camii’nde vatandaşlarımıza tatlı 
ikramında bulundu.
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Esenyurt Gençlik Kollarımız ise vatandaşlarımıza ikramlarda bulunarak Mevlid Kandili’ni idrak etti.

Arnavutköy Gençlik 
Kollarımız ise Ünalan Bakım 
Merkezi’nde yaşayan büyüklerimizi 
ziyaret ederek hayır duası aldı. 
Teşkilatımız bu ziyaretinde hem 
onların gönüllerine dokunmak hem 
de hoş vakit geçirmelerine vesile 
olmak istedi. Teşkilatımız ayrıca 
alemlere rahmet olarak gönderilen 
sevgili Peygamberimizin cihanı 
şereflendirdiği bu mübarek günde 
Merkez Camii’nde yatsı namazı 
çıkışında cemaatimize ikramlarda 
bulundu

Sultangazi Gençlik Kollarımız da Mevlid Kandili vesilesiyle ilçemizdeki büyüklerimizi 
ziyaret etti. Akabinde Akşemsettin Camii’nde yatsı namazı çıkışı komşularımızla 
kandilleşip kandil simidi ikramında bulundu.
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Bağcılar Gençlik Kollarımız ‘Mekan 
Online’ programı düzenledi. Programa 
gençlerin ilgisi yoğun oldu.

Bağcılar Gençlik Kollarımız, ikincisini düzenlediği 
Mekan Online programını, gençlerin coşkulu 
katılımıyla gerçekleştirdi. Geleneksel ata sporlarıyla 
başlayan programımız Bağcılar Belediye Başkanımız 

Abdullah Özdemir, Gazeteciler Ersin Çelik ve Taha Hüseyin 
Karagöz’ün söyleşi programıyla sona erdi.

AK NOKTA ATAŞEHİR’DE

BAĞCILAR’DA 
‘MEKAN ONLİNE’

Ataşehir Gençlik Kollarımız, Örnek Mahallesi’nde AK Nokta 
standı kurarak vatandaşlarımızın talep ve önerilerini dinledi.

Ataşehir Gençlik Kollarımız, AK Nokta standımızı ziyaret eden vatandaşlarımızın 
üyelik işlemlerini gerçekleştirdi. Teşkilatımız ayrıca CHP yönetiminden göremediği 
belediyecilik hizmetlerinden şikayetçi olan Ataşehir halkını dinledi, şikâyet ve isteklerini 
not aldı.  Yerel seçim çalışmalarını sürdüren teşkilatımız, vatandaşlarımıza AK 

Belediyecilik hizmetlerini de anlattı.
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BİZİM GÖNÜL 
COĞRAFYAMIZDA 
ZENGİNLİK VAR, 
MUHABBET VAR...
Hedefimiz belli! Türkiye Yüzyılı vizyonuyla 
2024’te el birliğiyle, gönül birliğiyle Yeniden 
İstanbul demek için biriz, beraberiz...  
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Esenyurt, Küçükçekmece, Güngören, 
Kadıköy, Esenler, Fatih ve Sarıyer ilçe 
Kadın Kolları olarak adım adım Türkiye 
Yüzyılı için mahallelerimizde hane 

ziyaretleri, AK Noktalar, esnaf ziyaretleri, taziye 
ve hasta ziyaretleri, düğün, yeni doğan bebek 
ziyaretleri gerçekleştirerek hanelere misafir oluyor, 
gönül köprüleri kurmaya devam ediyoruz.
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Çocukların sevdiği 
ikramlar onlara sunuldu 
ve sonrasında Bağcılarda 
Mithatpaşa stadına 
gidilerek çocuklara ve 

ailelerine tekrar yemek ikram edildi. 
Rafadan tayfa müzikali, oyun 
parkında oyunlar, sahne gösterileri 
ve etkinliklerle çocukların eğlenmesi 
ana babaları sevince boğdu. Pamuk 
şeker, şeker macunları çocukların 
ağzını tadlandırdı.

Küçükçekmece ilçemizde ise 
sünnet olan çocuklarımızı ziyaret 
ettik. Vatanına milletine, anasına 
babasına hayırlı bir evlat olsun, 
Allah ömrünü mutlu ve huzurlu etsin 
dileklerinde bulunduk.

KİRVEM SENSİN
İlçelerimizde Kirvem 
Sensin programında 

kademelerin ortak 
çalışmasıyla Kadıköy 

ilçemizdeki büyük 
sünnet şenliğinde sünnet 

olan çocuklarımızı 
ebeveynleriyle birlikte 

ilçe binasında ağırladık. 
Sünnet olan çocuklar 

binamızda doyasıya 
eğlendiler.
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Mevlid Kandili insanı insan yapan 
bütün güzelliklerin odaklandığı 
bir şahsiyet olan rahmet elçisi 
Hz. Peygamberin doğumunu 

kutladığımız, onun bireysel ve toplumsal 
hayatımızı aydınlatan insanlık ve merhametini, 
insaf ve adaletini, sabır ve metanetini, kerem 
ve cömertliğini, kısaca insanlığa sunduğu 
değerleri anlayıp hayatımızı onun yüce ahlâkıyla 
güzelleştireceğimiz bir tazelenme mevsimidir. Bu 
vesileyle ilçelerimizde programlar gerçekleştirildi.

Kağıthane, Güngören, Esenyurt, Fatih, Avcılar, 
Kadıköy, Sarıyer ilçelerimizde Kadın Kollarımız 
tarafından çeşitli programlar gerçekleştirildi. 
İlçelerimizdeki mevlid programlarına katılım 
sağlandı. Vatandaşlarımıza lokma ve kandil simidi 
ikramlarından bulunuldu.

MEVLİD 
KANDİLİNİ 
İDRAK 
ETTİK
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 19 Eylül Gaziler günü münasebetiyle 
Kadın Kolları teşkilatlarımız ilçelerimizde 
bulunan gazilerimizi ziyaret etti. Esenyurt 
ilçemizde Gazilerimizi ve Şehit ailelerimizi 

ziyaret eden kadın kollarımız Fatih ilçemizde ise Ali 
Kuşçu mahallemizdeki 15 Temmuz Gazimiz Ahmet 
beyi ziyaret etti ve vefat eden annesi için taziyede 
bulundu. 

GAZİLER GÜNÜ 
ZİYARETLERİMİZ

KAĞITHANE’DE YENİ DÖNEME HAZIRLIK KAMPI
Kağıthane Kadın Kolları teşkilatımıza 
yönelik eğitim çalışmaları ve çeşitli 
etkinliklerin yapıldığı “Kadın Kolları Şile 
Eğitim ve Motivasyon Kampı” Kağıthane 

Kadın Kolları Başkanımız Nuran Sevinç’in 
koordinasyonunda gerçekleştirildi. 

Şile’de gerçekleşen kamp programında 

Bakanlıklarımızın ve AK Belediyelerimizin mevcutta 
devam eden ve yeni hizmetler ile sosyal yardımların 
anlatımının yapıldığı eğitim programı gerçekleştirildi. 
Yeni döneme hazırlanan teşkilatımız, yoğun dönem 
sonrası düzenlenen çeşitli etkinlik zamanlarında 
da birlikte vakit geçirerek birlik ve beraberliklerini 
pekiştirdiler.




